

# မြန်မာ့အလင်း

၁၂၇၅ ခုနှစ်က တည်ထောင်သည်။

အတွဲ (၅၃)  
အမှတ် (၃၄၈)

Established in 1914

**Myanma Alinn Daily**

၁၃၇၆ ခုနှစ်၊ တော်သလင်းလပြည့်ကျော် ၁၀ ရက်

၂၀၁၄ ခုနှစ်၊ စက်တင်ဘာ ၁၈ ရက်၊ ကြာသပတေးနေ့။

## မေတ္တာသည် အတ္တမဟုတ်

မေတ္တာသည် စိတ်ရှည်တတ်၏။  
မေတ္တာသည် ကျေးဇူးပြုတတ်၏။  
မေတ္တာသည် ဂုဏ်ဖြိုင်တတ်ခြင်းမရှိ။  
မေတ္တာသည် ဝါကြွားတတ်ခြင်းမရှိ။  
မေတ္တာသည် မာန်မာနထားခြင်းမရှိ။  
မေတ္တာသည် မလျော်သော အကျင့်ကို မကျင့်။  
မေတ္တာသည် ကိုယ်ကျိုးမရှာတတ်။

ပြည်သူ့လွှတ်တော်  
အစည်းအဝေး

### သစ်ထုတ်လုပ်ခြင်းကိုလျှော့ချထိန်းသိမ်းဆောင်ရွက်သကဲ့သို့ တရားမဝင်သစ်ပမ်းဆီးရေးကိုလည်း ဆောင်ရွက်လျက်ရှိ

စာ » ၇

အမျိုးသားလွှတ်တော်  
အစည်းအဝေး

### ရောဂါတိုင်းဒေသကြီးအတွင်းရှိ နှာဂစ်ကွန်ရက်လမ်းများကို ရန်ပုံငွေရရှိမှုအပေါ်မူတည်ပြီး လုပ်ငန်းများဆောင်ရွက်သွားမည်

စာ » ၇



ဘုရင့်နောင်တံတား အမှတ်(၂) သံပေါင်တပ်ဆင်ရန် ဘုရင့်နောင်ဘက်ကမ်း RP2 နှင့် RP3 ကြားတွင် တစ်ခန်း၊ လှိုင်သာယာဘက်ကမ်း RP4 နှင့် RP 5 ကြားတွင် တစ်ခန်း စုစုပေါင်းနှစ်ခန်း သံပေါင်တပ်ဆင်ခြင်းလုပ်ငန်းများ ပြီးစီးနေမှုကိုတွေ့ရစဉ်။ ဓာတ်ပုံ-တင်လှ

### လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ပံ့ပိုးတိုးတက်ရေး ဩဂုတ်လတွင် နိုင်ငံခြားပညာသင်ဆု ၃၆၀ အတွက် သင်တန်းသား ၁၃၉၁ ဦး စေလွှတ်ရန် ခွဲဝေပေးထား

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

နိုင်ငံတော်ဝန်ထမ်း နိုင်ငံတော်သမ္မတကြီး စတင်တာဝန်ယူချိန်မှစ၍ မြန်မာနိုင်ငံတွင် လိုအပ်သည့် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ် ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရေးအတွက် နိုင်ငံခြားပြင်ပသို့ စီးပွားရေးနှင့် လူမှုရေးပြုပြင်ပြောင်းလဲမှု အစိုးရယန္တရား တိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုနှင့် ပုဂ္ဂလိကကဏ္ဍ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး ပြုပြင်ပြောင်းလဲမှုများကို မဟာဗျူဟာလုပ်ငန်းစဉ်များချမှတ်ပြီး ဆောင်ရွက်ခဲ့သည်။

နိုင်ငံတော်က ချမှတ်ထားသည့် နိုင်ငံခြားရေးမူဝါဒသည် ငြိမ်းချမ်းစွာ အတူယှဉ်တွဲနေထိုင်ရေး မူကြီးငါးရပ်ကို အခြေခံပြီး နိုင်ငံအားလုံးနှင့် ရင်းနှီးသည့် မိတ်ဖက်ပျက် ဆက်ဆံရေးကို ထူထောင်မည်ဆိုသည့် မူဝါဒအပေါ် မူတည်၍ သံခင်း၊ တမန်ခင်း၊ အပြည့်အဝအကောင်အထည်ဖော်သည့် အတွက် နိုင်ငံတကာနှင့် ချစ်ကြည်ရင်းနှီးမှု အရှိန်အဟုန်ဖြင့် တိုးတက်လာခဲ့သည်။

ထို့ကြောင့် နိုင်ငံတကာဒီမိုကရေစီအသွင်ကူးပြောင်းရေးတွင် အားပေးထောက်ခံခြင်း၊ စီးပွားရေးပိုင်းအပြင် လူ့စွမ်းအားအရင်းအမြစ်ဖွံ့ဖြိုးရေး၊ အရည်အသွေးမြှင့်တင်ရေးတို့တွင် ပိုင်းဝန်းကူညီဆောင်ရွက်လျက် ရှိသည်ကို မြင်တွေ့ရသည်။

စာမျက်နှာ ၃ ကော်လံ ၁ ❖

### MNL အမှတ်ပေးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ် (၂၁) ဆက်လက်ကျင်းပမည်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၇  
မြန်မာနိုင်ငံ ဘောလုံးအဖွဲ့ချုပ်က ကြီးမားကျင်းပလျက်ရှိသည့် ၂၀၁၄ ရာသီ MNL Myanmar အမှတ်ပေးဘောလုံးပြိုင်ပွဲ ပွဲစဉ်(၂၁)ကို စက်တင်

ဘာ ၁၉ ရက်နှင့် ၂၀ ရက်တို့တွင် ဆက်လက်ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်သည်။ ပွဲစဉ်(၂၁)အဖြစ် စက်တင်ဘာ ၁၉ ရက်တွင် သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ဆောက်သမ်းနှင့် မနောမြေ၊ စက်တင်ဘာ ၂၀ ရက်

သတင်း-ညီမြတ်သော်တာ  
ဓာတ်ပုံ-စိုးညွန့်



ကမ္ဘောဇနှင့် ရန်ကုန်တို့ ပထမအကျော့က တွေ့ဆုံခဲ့စဉ်။

တွင် YUSC ကွင်း၌ ရန်ကုန်နှင့် ကမ္ဘောဇ အောင်ဆန်းကွင်း၌ ဇေယျာရွှေမြေနှင့်မကွေး၊ သုဝဏ္ဏကွင်း၌ ချင်းယူနိုက်တက်နှင့် GFA အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားမည်ဖြစ်သည်။ ယခုတစ်ပတ်ပွဲစဉ်များတွင် MFF Cup ရှုံး/ထွက် ဗိုလ်လုပွဲကြောင့် လေးပွဲသာကစားရမည်ဖြစ်ပြီး ရတနာပုံ-ဧရာဝတီပွဲစဉ်၊ နေပြည်တော်-ဇွဲကပင် ပွဲစဉ်များကို ကြိုတင်ပွဲအဖြစ် ဩဂုတ်လကတည်းက ယှဉ်ပြိုင်ကစားထားပြီး ဖြစ်သည်။

ပွဲစဉ် (၂၀) အပြီးတွင် ရတနာပုံအသင်းက (၂၁)ပွဲကစား ၅၀ မှတ်ဖြင့်ချန်ပီယံဆုကို ပွဲစဉ်မကုန်မီ ဆွတ်ခူးထားနိုင်ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ ရန်ကုန်အသင်းက ပွဲ ၂၀ ကစား၊ ၄၃ မှတ်ဖြင့်

စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ ●

### ယနေ့ ဓာတိကာ

ဂါဇာကမ်းမြောက်ဒေသ  
ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန်  
သဘောတူ

စာ ၄

လျှပ်စစ်ပိုင်းယာရှော့ခံပြစ် ပီးလန်

စာ ၅

ရိုးရဲမက်ဒရစ်ဂိုးပြတ်နှင့်  
ချန်ပီယံလိဂ်ပွဲ

စာ ၁၃

ကြော်ငြာအချုပ်ပို လေးမျက်နှာပါရှိ  
ယနေ့ထုတ် မြန်မာ့အလင်း  
သတင်းစာတွင် ကြော်ငြာအချုပ်ပို  
လေးမျက်နှာ ပါရှိပါသည်။

**FARMER PHOYARZAR CO.,LTD**  
Exclusive Distributor in Myanmar

# OPPLE

The Spectrum of Life

LED Downlight

LED Ceiling Lamp

Wall Lamp

Ceiling Fixture

Table Lamp & Stand Lamp

Switch & Socket

LED High Bay

LED Tub 5W

Energy Saving Lamp

No. 76, Lan Thit Street, Near Arlein Ngar Sint Pagoda, Insein Township, Yangon, Myanmar.  
Tel : 01-644122, 01-640005 HP : 09-5500275

Email : fpztrading.lighting@gmail.com Website : www.opple.com.mm

Facebook  
http://www.facebook.com/OppleMyanmar



ပြည်ထွင်းသတင်း

# ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း လာအိုနိုင်ငံကြီးချုပ်က တည်ခင်းညှိနှိုင်းသော ညစာစားပွဲတက်ရောက်



နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း နှင့်အဖွဲ့ဝင်များသည် စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် ဒေသစံတော်ချိန် ည ၇ နာရီတွင် လာအိုနိုင်ငံ ဗီယင်ကျန်းမြို့ရှိ National Convention Centre ၌ လာအို ပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် H.E. Mr. Thongsing THAMMAVONG က တည်ခင်းညှိနှိုင်းသော ညစာစားပွဲသို့ လာအိုပြည်သူ့ ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ အမျိုးသားလွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌနှင့် ASEAN INTER PARLIAMENTARY ASSEMBLY (AIPA) ဥက္ကဋ္ဌဖြစ်သူ H.E. Mme Pany YATHOTOU၊ အခြားနိုင်ငံများမှ လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့်အတူ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း လာအိုနိုင်ငံ ဗီယင်ကျန်းမြို့ရှိ National Convention Centre ၌ လာအို ပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံဝန်ကြီးချုပ် H.E. Mr. Thongsing THAMMAVONG တည်ခင်းညှိနှိုင်းသော ညစာစားပွဲသို့ တက်ရောက် ခဲ့ပါ။ (သတင်းစဉ်)

## ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း လာအိုနိုင်ငံ မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံးမိသားစုများအား တွေ့ဆုံ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

(၃၅) ကြိမ်မြောက် အာဆီယံပါလီမန်များညီလာခံတက်ရောက်ရန်အတွက် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံသို့ ချစ်ကြည်ရေးခရီးရောက်ရှိနေသော ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ယနေ့နံနက် ဒေသစံတော်ချိန် ၉ နာရီ ၁၅ မိနစ်တွင် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံရှိ မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံးတို့မှ မိသားစုများနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးတွေ့ဆုံပြီး မိသားစုများအား လက်ဆောင်ပစ္စည်းများ ပေးအပ်ခဲ့သည်။  
ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယကနှင့်အဖွဲ့သည် မွန်းလွဲ ၁ နာရီ မိနစ် ၄၀ တွင် လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ ဗီယင်ကျန်းမြို့ Watty International Airport မှ မြန်မာသံရုံးအထိ လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံဆိုင်ရာ မြန်မာသံအမတ်ကြီး ဦးကျော်စိုးဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများက ပို့ဆောင်ပေးခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။ (သတင်းစဉ်)



ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း လာအိုပြည်သူ့ဒီမိုကရက်တစ် သမ္မတနိုင်ငံရှိ မြန်မာသံရုံးနှင့် စစ်သံရုံးတို့မှ မိသားစုများနှင့်အတူ မှတ်တမ်းဓာတ်ပုံရိုက်ခဲ့ပါ။ (သတင်းစဉ်)

## မြန်မာသံအမတ်ကြီး ခန့်အပ်လွှာပေးအပ်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၈

ကိုရီးယားသမ္မတ နိုင်ငံ ဆိုင်ရာ အထူးအာဏာကုန် လွှဲအပ်ခြင်းခံရသော ပြည် ထောင်စုသမ္မတ မြန်မာ နိုင်ငံတော် သံအမတ်ကြီး ဦးစိုးလွင်သည် ၎င်း၏ခန့်အပ် လွှာကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင် ဘာ ၁၂ ရက်တွင် ဆိုးလ်မြို့၌ ကိုရီးယားသမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ မဒမ်ပတ်ဂွန်ဟေးထံ ပေးအပ် ခဲ့ပြီးဖြစ်သည်။ (သတင်းစဉ်)

**ကျွန်းမု**  
လူ့စီးပွားအဖွဲ့အစည်း ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေးအတွက် ပြည်ပနိုင်ငံများနှင့် ပူးပေါင်းဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ ပြည်ပသို့ ပညာသင်များစေလွှတ်နိုင်မှုမှာ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဇွန် ၁၁ ရက်မှ စက်တင်ဘာ ၁၀ ရက်အထိ ၁၁၉၉ ဦး၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ဒီဇင်ဘာ ၁၀ ရက် အထိ ၁၀၅၃ ဦး၊ ၂၀၁၃ ခုနှစ် ဒီဇင်ဘာ ၁၁ ရက်မှ ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ် ၁၀ ရက်အထိ ၆၀၁ ဦးနှင့် ၂၀၁၄ ခုနှစ် မတ် ၁၁ ရက်မှ ဇွန် ၁၀ ရက်အထိ ၆၁၉ ဦး စေလွှတ်နိုင်ခဲ့သည်။  
အလားတူ ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇွန် ၁၁ ရက်မှ စက်တင် ဘာ ၁၀ ရက်အထိ ပြည်ပနိုင်ငံ ၃၆ နိုင်ငံသို့ ပညာတော် သင်စေလွှတ်နိုင်ခဲ့မှုမှာ ၁၃၈၁ ဦးရှိခဲ့ပြီး ပြည်ပမှ မြန်မာ နိုင်ငံသို့ လာရောက်ပညာသင်ကြားမှုမှာ ၁၇၆ ဦး ဖြစ်သည်။  
ပြည်ပနိုင်ငံ ၃၆ နိုင်ငံသို့ စေလွှတ်သည့် ပညာတော် သင် ၁၃၈၁ ဦးအနက် ပညာတော်သင်ဦးရေအများဆုံး စေလွှတ်ခဲ့သည့်နိုင်ငံများနှင့် စေလွှတ်သည့်ဦးရေမှာ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသို့ ၂၆၄ ဦး၊ ဂျပန်နိုင်ငံသို့ ၂၄၁ ဦး၊ ထိုင်းနိုင်ငံသို့ ၂၃၁ ဦး၊ အိန္ဒိယနိုင်ငံသို့ ၁၅၁ ဦး ဖြစ်သည်။ ဆက်လက်၍ နိုင်ငံခြားပညာတော်သင် စိစစ် ရွေးချယ်စေလွှတ်ရေးကော်မတီက ၂၀၁၄ ခုနှစ် ဩဂုတ်လ တွင် နိုင်ငံခြားပညာသင်ဌာန ၁၀၅ ခုမှ ကမ်းလှမ်းလာသည့် ပညာသင်ဆု ၃၆၄ ဆုအနက် ပညာသင်ဆု ၃၆၀ နှင့် သက်ဆိုင်သည့် ဘွဲ့မယူသည့် သင်တန်းနှင့် ဘွဲ့/ ဒီပလိုမာ သင်တန်းများအတွက် သင်တန်းသား ၁၃၉၀ ဦးစေလွှတ်နိုင် ရန် ဝန်ကြီးဌာနနှင့် အဖွဲ့အစည်းများသို့ ခွဲဝေပေးခဲ့ပြီး ဖြစ်ကြောင်း သိရှိရသည်။ (သတင်းစဉ်)

### အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေးနှင့် မွေးမြူရေးသင်တန်းဖွင့်

**မုံရွာ စက်တင်ဘာ ၁၇**  
ကျေးလက်နေ ပြည်သူများ၏ လူမှုစီးပွားဘဝဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်စေရန် နှင့်မွေးမြူရေးလုပ်ငန်းဖွံ့ဖြိုးတိုးတက် စေရန်ရည်ရွယ်၍ စစ်ကိုင်းတိုင်းဒေသ ကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ဆင်းရဲမှုလျှော့ချရေး ရန်ပုံငွေမှထောက်ပံ့ငွေဖြင့် ဖွင့်လှစ် သော အခြေခံတိရစ္ဆာန်ကျန်းမာရေး နှင့် မွေးမြူရေးအထောက်အကူပြု သင်တန်း(၂/၂၀၁၄) ဖွင့်ပွဲကို စက် တင်ဘာ ၁၆ ရက်က မုံရွာမြို့နယ် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနရုံး၌ ကျင်းပသည်။  
သင်တန်းဖွင့်ပွဲတွင် မြို့နယ်စီမံ ခန့်ခွဲမှုကော်မတီဥက္ကဋ္ဌ ဦးညွန့်စိုးက အမှာစကားပြောကြားပြီး မုံရွာခရိုင် မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာန ခရိုင်ဦးစီးမှူး ဒေါက်တာမြင့်စိုးက နေလင်းအောင် (မုံရွာ) ချက်များပြောကြားပြီး သင်တန်းဖွင့်ပွဲ သို့ မုံရွာမြို့နယ်စီမံခန့်ခွဲမှု ကော်မတီ ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင်များ၊ မုံရွာခရိုင်၊ မွေးမြူရေးနှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ခရိုင်ဦးစီးမှူး၊ မုံရွာမြို့နယ်မွေးမြူရေး နှင့် ကုသရေးဦးစီးဌာနမှ ဝန်ထမ်းများ နှင့် ကျားရွာများမှ သင်တန်းသားများ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (မုံရွာ)

**လူကုန်ကူးမှု တွန်းလှန်မှု လူသားဘဝ လုံခြုံရ**

Since 1924 Brand From UK

# MORRIS GARAGES

Brand New Cars Arrived  
Authorized Morris Garages Dealer In Myanmar

No.351, Pyay Road, Sanchaung Township, Yangon, Myanmar.  
Hot Line : +95-9 255751071, +95-9 33464222  
Tel : +95-1-501705, +95-1-2305919

Promotion Here  
Yangon International Trade Exhibition 2014 (Tatmadaw Hall)  
(18.9.2014 to 21.9.2014)

Make The Different

နိုင်ငံတကာသတင်း

ဆယ်စုနှစ်များစွာ နယ်ခြားအငြင်းပွားမှုများဖြေရှင်းရန် တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင် အိန္ဒိယသို့ ပထမဆုံးသွားရောက်



နရိန္ဒရာမိုဒီ

ရှီကျင့်ဖျင်

နယူးဒေလီ စက်တင်ဘာ ၁၇ တရုတ်သမ္မတ ရှီကျင့်ဖျင်သည် ကုန်သွယ်ရေးမြှင့်တင်ရန်သော်လည်းကောင်း၊ ဆယ်စုနှစ်များစွာနယ်စပ်အငြင်းပွားမှုဖြေရှင်းရန်သော်လည်းကောင်း အိန္ဒိယသို့ ပထမဆုံးတရား

ဝင်ခရီးထွက်ခွာသွားသည်။ တရုတ်ပြည်သူ့သမ္မတနိုင်ငံသည် အိန္ဒိယနိုင်ငံ၏ ထိပ်တန်းကုန်သွယ်ဖက် နိုင်ငံများအနက်မှ တစ်နိုင်ငံဖြစ်ပြီး အာရှအိမ်နီးချင်းနိုင်ငံများတွင်လည်း လူဦးရေအများဆုံးနိုင်ငံ

ဖြစ်သည်။ အဆိုပါ နှစ်နိုင်ငံသည် ၁၉၆၂ ခုနှစ်က ဟိမဝန္တာနယ်စပ်ဒေသအချို့အပေါ် သဘောထားကွဲလွဲခဲ့ပြီးစစ်ပွဲကြီးဖြစ်သည်အထိ ဖြစ်ပွားခဲ့သည်။ ယင်းကိစ္စအရေး တင်းမာမှုသည်

တစ်ချိန်ပြီးတစ်ချိန်မြင့်တက်ခဲ့သည်။ ပေကျင်းနှင့် နယူးဒေလီတို့သည် နယ်ခြားကိစ္စအတွက် အကြိမ်ပေါင်းများစွာ ဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ သို့သော်လည်း အားလုံးသောဆွေးနွေးပွဲများသည် ယနေ့အထိ အောင်မြင်မှုမရသေးဟု ဆိုသည်။ နှစ်နိုင်ငံအကြားဆက်ဆံရေးသည် အိန္ဒိယဝန်ကြီးချုပ်သစ် နရိန္ဒရာမိုဒီ လက်ထက်တွင် တိုးတက်ခဲ့ပြီး ၎င်းဝန်ကြီးချုပ်ဖြစ်လာစဉ် တရုတ်နိုင်ငံနှင့် စီးပွားရေးတိုးတက်ကောင်းမွန်အောင် ဆောင်ရွက်သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ကတိကဝတ်ပြုပြောဆိုခဲ့သည်။ နှစ်နိုင်ငံ ခေါင်းဆောင်များသည် ဘရာဇီးနိုင်ငံ၌ ဇူလိုင်လက ကျင်းပသော (၆)ကြိမ်မြောက် ဘာရင်ထိပ်သီးအစည်းအဝေး ပြည်ပ၌ တွေ့ဆုံခဲ့ကြပြီး နှစ်နိုင်ငံ ဆက်ဆံရေးကို တိုးမြှင့်ရန် အလေးအနက်ထားဆွေးနွေးခဲ့ကြသည်။ (ဘီဘီစီ)

ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်၌ အသေခံပုံခွဲ ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင် ခုနှစ်ဦးသေဆုံး

ကိုင်းရို စက်တင်ဘာ ၁၇ အီဂျစ်နိုင်ငံ ဆိုင်းနိုင်းကျွန်းဆွယ်၌ ယာဉ်တန်းတစ်ခုကို ပစ်မှတ်ထားပြီး အလွန်အားပြင်းသောပုံးခွဲတိုက်ခိုက်ခဲ့ရာ အနည်းဆုံးရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်ခုနှစ်ဦး သေဆုံးပြီး အခြားနှစ်ဦးဒဏ်ရာရရှိသွားခဲ့ကြောင်း တာဝန်ရှိသူများက ပြောသည်။ အဆိုပါပုံးခွဲသည် မြို့တော်ကိုင်ရုံမှ ၂၀၄ မိုင်အကွာ ရာဖာနယ်စပ်မြို့အနီး အယ်လ်အာရစ်မြို့သို့ ဆက်သွယ်ထားသော အထွေးမြေမပေါ်၌အင်္ဂါနေ့က ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း အီဂျစ်ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက ပြောသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုအပြီး စုံစမ်းစစ်ဆေးမှုများပြုလုပ်လျက်ရှိရာ လုံခြုံရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များက အခင်းဖြစ်ပွားရာနေရာကို လုံခြုံရေးတင်းကျပ်ထားသည်။ အဆိုပါ တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် သံချပ်ကာယာဉ်တစ်စီး ပျက်စီးသွားခဲ့ပြီး ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ ခန္ဓာကိုယ်များမှာ အစိတ်စိတ်အမြွှာမြွှာဖြစ်ပွားခဲ့သည်ဟု ဆိုသည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

ဘင်ဂါဇီလေဆိပ်တိုက်ခိုက်ခံရ ကိုးဦးသေဆုံး ၃၀ ဒဏ်ရာရရှိ

ဘင်ဂါဇီ စက်တင်ဘာ ၁၇ လစ်ဗျားအရှေ့ပိုင်းမြို့တော် ဘင်ဂါဇီ၌ ဝရမ်းပြေးပိုလ်ချုပ်ကြီး ခါလီဖာဟက်ဖ်တက သစ္စာတော်ခံတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် လက်နက်ကိုင် ဆာလာဟ်စစ်သွေးကြွများအကြား တိုက်ပွဲပြင်းထန်စွာ ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ ကိုးဦးထက်မနည်း သေဆုံးခဲ့ကြောင်း ပရက်စ်တီစီသတင်းတွင် ဖော်ပြခဲ့သည်။ အဆိုပါမြို့ရှိ လေဆိပ်ကို အင်္ဂါနေ့က စစ်သွေးကြွများ၏ ထိုးစစ်ဆင်တိုက်ခိုက်မှုကြောင့် တပ်ဖွဲ့ဝင်ကိုးဦးသေဆုံးခဲ့ပြီး ၃၀ ဒဏ်ရာရရှိခဲ့သည်ဟု အမည်မဖော်လိုသူ ဆေးရုံဝန်ထမ်းတစ်ဦးက ပြောခဲ့သည်။ ၎င်းစစ်သွေးကြွများသည် ဟက်ဖ်တနှင့် မဟာမိတ်ပြုလုပ်ထားသည့် အစိုးရတပ်ဖွဲ့ဝင်များ၏ ထိန်းချုပ်မှုအောက်ရှိ ဘင်ဂါဇီလေဆိပ်ကို သိမ်းပိုက်ရန် ကြိုးစားခဲ့ခြင်းဖြစ်သည်။ လစ်ဗျားနိုင်ငံသည် ၂၀၁၁ ခုနှစ်ကကဒါမီပြိုကျပြီးကတည်းက ပုန်ကန်ထကြွမှုများ သုံးနှစ်နီးပါးကြာ ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ လုံခြုံရေးအားနည်းမှုများဖြင့် ရင်ဆိုင်ကြုံတွေ့နေရသည်။ လက်နက်ချရန် ငြင်းဆိုထားသည့် လက်နက်ကိုင်စစ်သွေးကြွအုပ်စုများသည် နိုင်ငံ၏ များပြားလှသော ရေနံအရင်းအမြစ်များနှင့် နိုင်ငံရေးရာများကို ခြိမ်းခြောက်မှုကြောင့် တစ်ဖက်နှင့်တစ်ဖက် အပြန်အလှန်တိုက်ခိုက်မှုများ ပြုလုပ်နေကြသည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

အိုင်ဆစ်တို့အား မြေပြင်ကြည်းတပ်များဖြန့်ဖြူးတိုက်ခိုက်သွားမည်

ဝါရင်တန် စက်တင်ဘာ ၁၇ လက်ရှိအမေရိကန်ဦးဆောင်သော မဟာဗျူဟာ မအောင်မြင်ခဲ့သည်ဖြစ်သော် အစ္စလာမစ်နိုင်ငံတော်(အိုင်ဆစ်)စစ်သွေးကြွများအား တိုက်ခိုက်ရာတွင် မြေပြင်အဖွဲ့ဝင်များ ဖြန့်ဖြူးသွားဖွယ်ရှိကြောင်း အမေရိကန်ဗိုလ်ချုပ်ကြီး မာတင်ဒါမေးဆေးက ပြောကြားလိုက်သည်။ အမေရိကန်ကြည်းတပ် တပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် လွန်ခဲ့သော သီတင်းပတ်က ချမှတ်ခဲ့သော မဟာဗျူဟာအရ အိုင်ဆစ်တိုက်ခိုက်ရေးမစ်ရှင်တွင် မပါကြောင်း အမေရိကန်သမ္မတ ဘားရက်အိုဘားမားက ထပ်လောင်းပြောကြားလိုက်သည်။ အဆိုပါ မဟာဗျူဟာအရ အိုင်ဆစ်တို့ကို အမေရိကန်က အစောပိုင်းတွင် စတင်တိုက်ခိုက်ခဲ့သည်။ အိုင်ဆစ်တို့သည် ဆီးရီးယားနှင့် အီရတ်တို့၌ နေရာတော်တော်များများကို ထိန်းချုပ်ထားဆဲဖြစ်သည်။ ထိုအတောအတွင်း ကာဒစ်မက်ရှ်မာဂါတပ်ဖွဲ့ဝင်များအား အမေရိကန်ထောက်လှမ်းရေး ဂျက်လေယာဉ်များနှင့် ခိုးလေယာဉ်များ၏ ပံ့ပိုးမှုနှင့်အတူ အီရတ်မြောက်ပိုင်းရှိ အိုင်ဆစ်တို့နေရာများကို တိုက်ခိုက်လျက်ရှိသည်။ (ဘီဘီစီ)

ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသ ပြန်လည်တည်ဆောက်ရန် သဘောတူ

ဂျီနီဗာ စက်တင်ဘာ ၁၇ ပါလက်စတိုင်းအာဏာပိုင်များနှင့် ပုဂ္ဂလိကအခန်းကဏ္ဍကို အရေးကြီးသော လုပ်ပိုင်ခွင့်များပေးကာ ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသကို ပြန်လည်တည်ဆောက်ပြုပြင်ရန် သဘောတူညီချက်ကို ကုလသမဂ္ဂက ခွင့်ပြုခဲ့ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂ အရှေ့အလယ်ပိုင်း ထိပ်တန်းသံတမန်က ပြောခဲ့သည်။ တည်ဆောက်ပြုပြင်ရေးပစ္စည်းများ ထောက်ပံ့ရေးဆိုင်ရာ သဘောတူညီချက်ကို နှောင့်နှေးကြန့်ကြာမှုမရှိဘဲ ဆောင်ရွက်မည်ဟု ရောဘတ်ဆဲရီက ပြောခဲ့သည်။ အစ္စရေးနှင့် ပါလက်စတိုင်းတို့၏ သဘောတူညီချက်က တည်ဆောက်ရေးလုပ်ငန်းများကို အလျင်အမြန် အကောင်အထည် ဖော်နိုင်မည်ဟု ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြားခဲ့သည်။

ယခုနှစ် နွေရာသီတွင် ပဋိပက္ခဖြစ်ပွားမှုကြောင့် အဆောက်အအုံများ ပျက်စီးဆုံးရှုံးခဲ့ရသည်။ ဇူလိုင် ၈ ရက်နှင့် ၂၇ ရက်ကြားတွင် ပါလက်စတိုင်းလူမျိုး ၂၀၀၀ ကျော် ဂါဇာတွင် သေဆုံးခဲ့ရသည်။ အဆိုပါ တိုက်ပွဲအတွင်း

အစ္စရေးတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဂါဇာကမ်းမြေနှင့် အနီးတစ်ဝိုက်တွင် တိုက်ပွဲများဖြစ်ပွားကြပြီး ၆၆ ဦး သေဆုံးကာ အစ္စရေးတွင်လည်း အရပ်သားခုနှစ်ဦး သေဆုံးခဲ့ရသည်။ သေဆုံးသွားသော ပါလက်

စတိုင်းလူမျိုးအများစုမှာ အရပ်သားများဖြစ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂက ပြောကြားခဲ့သော်လည်း အစ္စရေးက ဂါဇာကမ်းမြောင်ဒေသအရေးကိစ္စတွင် အကြမ်းဖက်သမား ၁၀၀၀ ကို သုတ်သင်နိုင်ခဲ့ကြောင်း အစ္စရေးအစိုးရအရာရှိများက ဘီဘီစီသို့ ပြောကြားခဲ့သည်။ မစ္စကယ်ရီက သူသည် နှလုံးရပ်တန့် သွားလောက်အောင် ထိခိုက်ပျက်စီး ဆုံးရှုံးမှုများ ဖြစ်ခဲ့သည့် အဆောက်အအုံများနှင့် ကျောင်းများကို ဂါဇာကို လွန်ခဲ့သော အပတ်က သွားရောက် လည်ပတ်စဉ် တွေ့ခဲ့သည်ဟု ပြောကြားခဲ့သည်။ (ဘီဘီစီ)



အီဘိုလာကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၅၀၀ ကျော် ယခင်လကထက် နှစ်ဆကျော်တိုးလာ

ဂျီနီဗာ စက်တင်ဘာ ၁၇ အနောက်အာဖရိက၌ ဖြစ်ပွားနေသော အီဘိုလာရောဂါပိုင်းရပ်စ်ကြောင့် သေဆုံးသူ ၂၅၀၀ ရှိသွားပြီဖြစ်ကြောင်း ကမ္ဘာ့ကျန်းမာရေးအဖွဲ့(ဒဗလူ) အိတ်ချ်အို) က ပြောသည်။ “ဒီကျန်းမာရေးအကျပ်အတည်းက ယနေ့ခေတ်ကာလမှာ အဆုံးမသတ်နိုင်အောင် ရင်ဆိုင်နေရတာပါ” ဟု ဒဗလူအိတ်ချ်အို လက်ထောက်ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဘရစ်အိုင်ဝက်က ဂျီနီဗာမြို့ သတင်းစာရှင်းလင်းပွဲ၌ ပြောကြားလိုက်သည်။ မတ်လက စတင်ဖြစ်ပွားခဲ့သည့် အဆိုပါ အီဘိုလာရောဂါပိုင်းရပ်စ်ထိန်းချုပ်ရေးအတွက် အမေရိကန်ဒေါ်လာ တစ်ဘီလီယံနီးပါးလိုအပ်ကြောင်း ကုလသမဂ္ဂကကြေညာထားသည်။ အဆိုပါ ရောဂါဖြစ်ပွားမှုမှာ လွန်ခဲ့သောတစ်လကထက် နှစ်ဆကျော်တိုးလာကြောင်း လိုက်ဘေးရီးယားတွင် အဆိုးဆုံးဆုံးဖြစ်ကြောင်း ၎င်းကပြောသည်။ ကုလသမဂ္ဂ၏ ခန့်မှန်းတွက်ချက်မှုအရ ယခုနှစ်ကုန်ပိုင်းအထိ ၎င်းရောဂါကူးစက်ခံရသူ ၂၀၀၀၀ ရှိလာနိုင်ကြောင်း မကြာသေးမီက ခန့်မှန်းထားသည်။ ယင်းကဲ့သို့ ခန့်မှန်းရာတွင် ဆီယာရာလီယွန်၌ ၃၄ ရာခိုင်နှုန်း၊ ဂီနီ၌ ၁၆ ရာခိုင်နှုန်း၊ လိုက်ဘေးရီးယား၌ ၄၀ ရာခိုင်နှုန်းရှိနိုင်သည်ဟု ဆိုသည်။ (ပရက်စ်တီစီ)

ဖီဂျီအာဏာသိမ်းခေါင်းဆောင်ဟောင်း ပါလီမန်ရွေးကောက်ပွဲဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်

ဖီဂျီ စက်တင်ဘာ ၁၇ ဖီဂျီအာဏာသိမ်းခေါင်းဆောင်လည်းဖြစ်၊ စစ်ခေါင်းဆောင်ဟောင်းလည်းဖြစ်သည့် ဖီဂျီခေါင်းဆောင်ဖရန်ဘိုင်နီမာရာမာသည် ၂၀၀၆ ခုနှစ် အာဏာသိမ်းပြီးကတည်းက ပထမဆုံးအကြိမ် ရွေးကောက်ပွဲဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်မည်ဖြစ်သည်။ မှတ်ပုံတင်ထားသော ဆန္ဒမဲပေးသူ ၅၉၀၀၀၀ တို့သည်ဝင်ရောက်အရွေးခံသူ ၂၅၀ မှ ပါလီမန်အမတ်နေရာ ၅၀ အတွက် မဲပေးရွေးချယ်ကြမည်ဖြစ်သည်။ မစ္စတာ ဘိုင်နီမာရာမာ၏ ပါတီသည် အမတ်နေရာအများဆုံးဖြင့် အနိုင်ရရှိရန် မျှော်လင့်ထားသည်ဟု ဆိုသည်။ ၎င်းသည် ရွေးကောက်ပွဲ ဝင်ရောက်အရွေးခံနိုင်ရန် စစ်ဘက်အကြီးအကဲရာထူးမှ နုတ်ထွက်ခဲ့သည်။ အဆိုပါ ရွေးကောက်ပွဲကို နိုင်ငံတကာ အသိုင်းအဝိုင်းက

စောင့်ကြည့်ရန် စိတ်အားထက်သန်ကြပြီး ၎င်းတို့အနေဖြင့် ဖီဂျီနိုင်ငံအတွင်း ဒီမိုကရေစီပြန်လည်ရှင်သန်ရန် တိုက်တွန်းထားသည်။ ရွေးကောက်ပွဲမတိုင်မီ အကြမ်းဖက်မှုပြုလုပ်ကြရန် ဖီဂျီသမ္မတအီပီလီနိုင်လာတီဘောက သတိပေးပြောသည်။ “ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ထားသည်။ “ကျွန်တော်အနေနဲ့ နိုင်ငံရေးပါတီအားလုံးကို ရောထောက်ခံမှုများကိုပါ မည်သည့်အကြမ်းဖက်မှုမျှ မလုပ်ကြဖို့ တိုက်တွန်းလိုပါတယ်” ဟု ၎င်းက ပြောသည်။ “ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ ပြည်သူ့ဆန္ဒအားလုံးကို လက်ခံပြီး စည်းလုံးညီညွတ်တုံ့နိုင်အဖြစ် တည်ဆောက်သွားမှာပါ”ဟု ၎င်းက ထပ်လောင်းပြောကြားသည်။ (ဘီဘီစီ)



ပြည်တွင်းသတင်း

ကန့်ကွက်နိုင်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာခြင်း

၁။ နိုင်ငံရေးပါတီများ မှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေပုဒ်မ(၉) အရ နိုင်ငံရေးပါတီ အဖြစ် မှတ်ပုံတင်ခွင့်ပြုထားပြီးဖြစ်သည့် မန္တလေးတိုင်းဒေသကြီး ပုသိမ်ကြီး မြို့နယ် နန်းဦးလွင်ကျေးရွာအုပ်စုတွင် ပါတီရုံးချုပ်တည်ရှိသော **ဝံသာနဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ**သည် ယင်းပါတီ၏တံဆိပ်ကို ဖော်ပြပါအတိုင်း ပြောင်းလဲ အသုံးပြုမည်ဖြစ်ကြောင်း တင်ပြလာပါသည်။

၂။ ယင်းအဖွဲ့အစည်းက အသုံးပြုမည့် ပါတီတံဆိပ်ကို ကန့်ကွက်လိုက် ယခုကြေညာသည့်နေ့မှစ၍ ၇ ရက်အတွင်း ခိုင်လုံသောအထောက်အထားများဖြင့် ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်သို့ လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါကြောင်း၊ နိုင်ငံရေးပါတီများမှတ်ပုံတင်ခြင်းဥပဒေ ၁၄ (ဃ)အရ အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။

ဝံသာနဒီမိုကရက်တစ်ပါတီ၏ တံဆိပ်ပုံစံ



ပြည်ထောင်စုရွေးကောက်ပွဲကော်မရှင်

လျှပ်စစ်ပိုင်ယာဂျော့ခံဖြစ် မီးလန့်

တာချီလိတ် စက်တင်ဘာ ၁၇

စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက် ညနေပိုင်းက တိုင်ဖွန်း Kalmaegi မုန်တိုင်း အရှိန်ဖြင့် မိုးရွာသွန်းနေစဉ် ပိုင်ယာကြီးနှင့် မိုးရေထိတွေ့ရာမှ လျှပ်စစ်ပိုင်ယာ ရှေ့ခံဖြစ်ကာ မီးလန့်မှုတစ်ရပ်ဖြစ်ပေါ်ခဲ့သည်။

ဖြစ်စဉ်မှာ စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက် ညနေ ၅ နာရီခွဲခန့်မှ စတင်ကာ တိုင်ဖွန်း Kalmaegi မုန်တိုင်းအရှိန်ဖြင့် တာချီလိတ်မြို့ပေါ်နှင့် အနီးတစ်ဝိုက် တွင် မိုးရွာသွန်းနေစဉ် အမှတ် (၁) မြန်မာ-ထိုင်း ချစ်ကြည်ရေးတံတားအနီး (အေးခန့်မွန်တက္ကစီဝိတ်) ဘေးနားရှိ လျှပ်စစ်မီးတိုင်တွင် ညပိုင်း ၆ နာရီ ၃၀ မိနစ်ခန့်တွင် ပိုင်ယာရှေ့ခံဖြစ်ပြီး မီးလောင်ခဲ့ရာ မီးလောင်မှုဖြစ်ပွားရာသို့ ခရိုင်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်ဝင်းရွှေ၊ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးထွန်းထွန်းဝင်းနှင့် တာဝန်ရှိသူများ၊ မြို့မီးလင်းရေးကော်မတီဝင်များ၊ မြို့နယ်မီးသတ်တပ်ဖွဲ့စခန်းမှူး ဦးကျော်ကိုကိုနှင့် မီးသတ်တပ်ဖွဲ့ဝင်များက လျှပ်စစ်ဓာတ်အားပေးဝေနေမှုကို ခေတ္တဖြတ်တောက်လိုက်ပြီး အလျင်အမြန် မီးငြိမ်းသတ်ခဲ့သည့်အတွက် အဆောက်အအုံများကို မီးကူးစက်လောင်ကျွမ်းခြင်းမရှိကြောင်းနှင့် သက်ဆိုင်ရာ တာဝန်ရှိသူများက အလျင်အမြန်ပြုပြင်ဆောင်ရွက်ပေးမှုကြောင့် လျှပ်စစ် ဓာတ်အားပြတ်တောက်မှုကို ၂၅ မိနစ်ခန့်အကြာတွင် ပြန်လည်ပေးဝေနိုင် ခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

မောင်ယဉ်ကျေး



တရားမဝင်လိုင်စင်ပွဲသေနတ်များ၊ ခဲယမ်း၊ ပေါက်ကွဲစေတတ်သောပစ္စည်းများနှင့် ဆက်စပ်ပစ္စည်းများ လက်ဝယ်တွေ့ရှိပါက တရားဥပဒေအရ အရေးယူ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

၂၀၁၄ ခုနှစ် ဇန်နဝါရီ ၁ ရက် မှ ဒီဇင်ဘာ ၃၀ ရက်အထိ တစ်နှစ် ကာလအတွင်း တရားမဝင်လိုင်စင်ပွဲ ကိုင်ဆောင်သည့် လက်နက်ဖမ်းဆီး ရမိမှု ၇၃ မှုမှ တရားခံ ၁၀၆ ဦးနှင့် လက်နက်မျိုးစုံ ၉၂ လက်၊ ငှက် ၁၁ လုံး၊ လက်ပစ်ဗုံး ၁၆လုံး၊ ကျည်မျှင်စုံ ၂၀၇ တောင့်တို့ ဖမ်းဆီး ရမိခဲ့သည်။ ၂၀၁၄ ခုနှစ်တွင်လည်း ဇန်နဝါရီ ၁ ရက်မှ ဩဂုတ် ၃၀ ရက်အထိ တရားမဝင်လိုင်စင်ပွဲ ကိုင်ဆောင် သည့် လက်နက်ဖမ်းဆီးရမိမှု ၄၅ မှု တို့မှ တရားခံ ၅၄ ဦးနှင့် လက်နက် မျိုးစုံ ၆၁ လက်၊ ငှက် ၁၄ လုံး၊ လက်ပစ်ဗုံး ၃၂ လုံး၊ ကျည်မျှင်စုံ

၃၇၀၈ တောင့်တို့ ဖမ်းဆီးရမိခဲ့သည်။ ထို့အပြင် ၂၀၁၄ ခုနှစ် စက်တင် ဘာလအတွင်းတွင် ဖမ်းဆီးရမိမှု လေးကြိမ်ဖြစ်ပွားခဲ့ရာ တရားမဝင် လိုင်စင်ပွဲကိုင်ဆောင်သည့် လက်နက် ဖမ်းဆီးရမိမှုလေးခုရှိခဲ့ပြီး တရားခံ လေးဦးနှင့် လက်နက်မျိုးစုံ ၆၆လက် တို့ကို ကျည်မျှင်စုံ ၄၆ တောင့်နှင့် ကျည်တတ်တစ်ခုတို့ကို ထပ်မံဖမ်းဆီး ရရှိခဲ့သည်။

ယင်းကဲ့သို့ တရားမဝင်လိုင်စင်ပွဲ လက်နက်ကိုင်ဆောင်မှုများနှင့်ပတ် သက်၍ ၁၈၇၈ ခုနှစ် လက်နက်ဥပဒေ ပုဒ်မ ၁၉ အရ ထောင်ဒဏ်သုံးနှစ် သို့မဟုတ် ငွေဒဏ် သို့မဟုတ် ဒဏ် နှစ်ရပ်စလုံး ချမှတ်နိုင်ကြောင်း

ပြဋ္ဌာန်းထားပြီး အလားတူ ၁၉၅၁ ခုနှစ် လက်နက်(ယာယီ)ပြင်ဆင်ချက် အက်ဥပဒေပုဒ်မ ၁၉(က)အရလည်း ထောင်ဒဏ်အနည်းဆုံး သုံးနှစ်မှ အများဆုံးခုနှစ်နှစ်အထိ ပြစ်ဒဏ် ချမှတ်နိုင်သည်ဟု ပြဋ္ဌာန်းထားရှိ ကြောင်း သိရသည်။

မြန်မာနိုင်ငံတွင် ကျင့်သုံးလျက် ရှိသော လက်နက်ကိုင်ဆောင်ရေး မှုအရ လေသေနတ်များအပါအဝင် သေနတ်လက်နက် အားလုံးကို လိုင်စင်ဖြင့်သာ ကိုင်ဆောင်ခွင့်ပြုထား သည်။ ထိုသို့ လိုင်စင်ဖြင့် ကိုင်ဆောင် ခွင့်ရရှိရန် ဥပဒေလုပ်ထုံးလုပ်နည်း များနှင့်အညီ ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာန (လက်နက်ကိုင်ဆောင်ခွင့် လိုင်စင်/

ပါမစ်စီစစ်ရေးအဖွဲ့)သို့ တင်ပြ လျှောက်ထားမှုအပေါ် စိစစ်ခွင့်ပြု ချက်ရမှသာ ကိုင်ဆောင်ခွင့်ရှိ သည်။

ယခုဖမ်းဆီးရမိသော သေနတ် များသည် လိုင်စင်မဲ့ကိုင်ဆောင်ထားမှု များဖြစ်ကြောင်း စစ်ဆေးတွေ့ရှိ ရသဖြင့် ဥပဒေများနှင့်အညီ အရေးယူဆောင်ရွက်လျက်ရှိသည်။ အလားတူ တရားမဝင်လိုင်စင်၊ ပါမစ်မဲ့လက်နက်/ ခဲယမ်းများ လက်ဝယ်ရှိပါက နီးစပ်ရာ တပ်၊ ရဲစခန်းများသို့ အမြန်ဆုံးလာရောက် အပ်နှံကြရန်နှင့် လာရောက်အပ်နှံခြင်း မပြုဘဲ လက်ဝယ်ထားရှိပါက စုံစမ်းဖော်ထုတ်၍ တရားဥပဒေအရ အရေးယူ သွားမည်ဖြစ်ကြောင်း ပြည်ထဲရေးဝန်ကြီးဌာနက ကြေညာ ထားသည်။

(သတင်းစဉ်)

စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြားများဖမ်းမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

စက်တင်ဘာ ၁၄ ရက်က မူးယစ် တပ်ဖွဲ့(၁၈) မန္တလေးတောင် မူးယစ် ဆေးဝါးတားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့ မှ တပ်ဖွဲ့ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်း အဖွဲ့သည် ပြည်ကြီးတံခွန်မြို့နယ် အနော်ရထာလမ်းနှင့် အောင်ဇေယျ လမ်း(၅၆x၅၇)လမ်းကြားနေ မမွန်မွန် ခိုင်ဆိုသူ၏နေအိမ်ကိုရှာဖွေရာ စိတ်ကြွ ငွေသွပ်ဆေးပြား ၅၃၄ ပြား သိမ်းဆည်း ရမိသဖြင့် မမွန်မွန်ခိုင်(၂၂ နှစ်)ကို မူးယစ်ဆေးဝါးနှင့်စိတ်ကို ပြောင်းလဲ စေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေ အရ အရေးယူထားကြောင်း သတင်း ရရှိသည်။



မမွန်မွန်ခိုင်အား ဖမ်းဆီး ရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

လောက်ကိုင်တွင် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများဖမ်းမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က အမှတ် (၂၁)မူးယစ်တပ်ဖွဲ့မှ ကွမ်းလုံမူးယစ် ဆေးဝါးနှိမ်နင်းရေးရဲတပ်ဖွဲ့မှ တပ်ဖွဲ့ ဝင်များပါဝင်သော ပူးပေါင်းအဖွဲ့သည် လောက်ကိုင်-ရန်လုံကျိုင်းသွားလမ်း ရန်လုံကျိုင်းအဝင် မှခန့်အနီးတွင် လောက်ကိုင်ဘက်မှ ရန်လုံကျိုင်းဘက် သို့ ဆိုင်ကယ်ကယ်ရီသမား ကျော်ဇင် မြင့်ဆိုသူမောင်းနှင်ပြီး ငှားရမ်းစီးနင်း

လာသူ ကောင်းကုံးရီ ဆိုသူလိုက်ပါ လာသည့် ဆိုင်ကယ်ကိုရှာဖွေရာ ကောင်းကုံးရီ၏ Lenovo လက်ဆွဲ အိတ်အတွင်းမှ စိတ်ကြွေးသွပ် ဆေးပြား ၃၀၀၀၀ ဖမ်းဆီးရမိသဖြင့် ကောင်းကုံးရီ (၂၆ နှစ်)ကို မူးယစ် ဆေးဝါးနှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။

(သတင်းစဉ်)



ကောင်းကုံးရီအား ဖမ်းဆီး ရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

ဖားကန့်မြို့နယ်တွင် ဘိန်းဖြူနှင့် စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြားများ ဖမ်းမိ

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်က အမှတ် (၂) မူးယစ်တပ်ဖွဲ့မှ မြစ်ကြီးနား မူးယစ်ဆေးဝါး တားဆီးနှိမ်နင်းရေး ရဲတပ်ဖွဲ့မှတပ်ဖွဲ့ဝင်များသည် ဖားကန့် မြို့နယ် လုံးခင်းကျေးရွာ ရပ်ကွက်(၅) နေ ဝှပ်ဂျတ်ဆိုသူ၏နေအိမ်ကို ရှာဖွေ ရာ ၎င်းနှင့်အတူ သောင်းမြင့်ဆိုသူကို တွေ့ရှိပြီး စိတ်ကြွေးသွပ်ဆေးပြား ၁၆၃၅ ပြားနှင့် ဘိန်းဖြူ ၂၇ ဒဿ ၃၁ ဂရမ် သိမ်းဆည်းရမိသဖြင့် ဝှပ်ဂျတ် (၃၀ နှစ်) နှင့် သောင်းမြင့် (၃၉ နှစ်) တို့နှစ်ဦးကို မူးယစ်ဆေးဝါး နှင့် စိတ်ကိုပြောင်းလဲစေသော ဆေးဝါးများဆိုင်ရာ ဥပဒေအရ အရေးယူထားသည်။



ဝှပ်ဂျတ်နှင့် သောင်းမြင့်တို့အား ဖမ်းဆီးရမိ မူးယစ်ဆေးဝါးများနှင့်အတူ တွေ့ရစဉ်။

မူးယစ်အန္တရာယ် တိုဝိုင်းဝန်းကာကွယ်

<p>နေပြည်တော်(၁)</p> <p>ဖုန်း - 251277 251288</p>	<p>မင်္ဂလာ ဝါပြု</p> <p>ဖုန်း - ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀ ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀</p>	<p>မင်္ဂလာခိုင်မွန်း</p> <p>မိမိမျှော်လင့်(၂)ရွာ</p> <p>ဖုန်း-၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀ ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀</p>	<p>၁၉ - ၉ - ၂၀၁၄ မှတ်ပုံတင်ရန် တစ်ပြိုင်တည်းပြုစဉ်</p> <p>ပုံနှိပ်ထုတ်ဝေ နေပါ ၁၂၃၄ နေပါ ၅၆၇ နေပါ ၈၉၀ နေပါ ၁၂၃၄ နေပါ</p>	<p>နေပြည်တော်(၃)</p> <p>ဖုန်း - 251277 251288</p>	<p>မင်္ဂလာ (၂)</p> <p>မိမိမျှော်လင့်(၂)ရွာ</p> <p>ဖုန်း - ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀ ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀</p>	<p>မင်္ဂလာခိုင်မွန်း</p> <p>မိမိမျှော်လင့်(၂)ရွာ</p> <p>ဖုန်း-၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀ ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀</p>	<p>ရွှေဆောင်(၁)</p> <p>ဖုန်း - 252113 388834</p>	<p>မင်္ဂလာ ဝါပြု</p> <p>ဖုန်း - ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀ ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀</p>	<p>မင်္ဂလာခိုင်မွန်း</p> <p>မိမိမျှော်လင့်(၂)ရွာ</p> <p>ဖုန်း-၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀ ၂၅၅၀၀၀၀၀၀၀</p>
---	---	---	---	---	---	---	--	---	---

**THE PURGE: ANARCHY**

**STEP UP ALL STARS 3D**

**THE SWIMMERS**















ပြည်တွင်းသတင်းနှင့်ကြော်ငြာ

ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ပလား နပန်းအားကစားပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးစည်းဝေး

စစ်တွေ စက်တင်ဘာ ၁၇

ရခိုင်ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ်ပလား တိုင်းဒေသကြီးနှင့် ပြည်နယ်နပန်း အားကစားပြိုင်ပွဲကို ၂၀၁၄ ခုနှစ် နိုဝင်ဘာ ၉ ရက်မှ ၁၂ ရက်အထိ စစ်တွေမြို့တွင် စည်းကမ်းသို့က်မြိုက်စွာ ကျင်းပသွားမည်ဖြစ်ရာ အဆိုပါ အားကစားပြိုင်ပွဲကြီး အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ပြိုင်ပွဲကျင်းပ ရေးဦးစီးကော်မတီနှင့် ဆက်ဆံရေးကော် မတီများ၏ လုပ်ငန်းညှိနှိုင်းအစည်းအဝေး ကို စက်တင်ဘာ ၁၅ ရက်မွန်းလွဲ ၂ နာရီက ရခိုင်ပြည်နယ်အစိုးရအဖွဲ့ ရုံးအစည်းအဝေးခန်းမ၌ ကျင်းပ သည်။

ညှိနှိုင်းအစည်းအဝေးတွင် ရခိုင် ပြည်နယ်ဝန်ကြီးချုပ် ဦးမောင်မောင် အနီးက အားကစားပြိုင်ပွဲများကျင်းပ ရာတွင် ပြည်သူများ ပျော်ရွှင်စွာ ပါဝင်ဆင်နွှဲနိုင်ရေးနှင့် ပြိုင်ပွဲဖွင့်ပွဲ အခမ်းအနားကို ပြည်ထောင်စုအဆင့် နှင့် လှော်ညီစွာဖြင့် ခမ်းနားထည်ဝါစွာ အဆင့် အတန်းရှိရှိ အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေးအတွက် ဆက်ဆံရေး ကော်မတီများက ဝိုင်းဝန်းအကြံပြု ဆွေးနွေး

တင်ပြကြရန် ဖြစ်ပါကြောင်းဖြင့် အမှာစကား ပြောကြားသည်။ ယင်းနောက် ပြိုင်ပွဲကျင်းပရေးလုပ်ငန်း ကော်မတီ အားကစားသမား စိစစ် ရေးဆပ်ကော်မတီ အခမ်းအနားနှင့် တွင်း/ရုံ ပြင်ဆင်ရေးကော်မတီ၊ ကျန်းမာရေးဆပ်ကော်မတီ ဖိတ်ကြား ရေးနှင့် ကြိုဆိုနေရာချထားရေး လုပ်ငန်းဆပ်ကော်မတီ၊ ပြန်ကြားရေး ဆပ်ကော်မတီ၊ ကြိုဆို/ပို့ဆောင်ရေး နှင့် တည်းခိုနေရာချထားရေး လုပ်ငန်းဆပ်ကော်မတီ အခမ်းအနား ဖွင့်/ပိတ်ပွဲနှင့် ဆုချီးမြှင့်ရေးလုပ်ငန်း ဆပ်ကော်မတီ၊ လုံခြုံရေးဆပ်ကော်မ တီ၊ ခုံသမာဓိဆပ်ကော်မတီနှင့် ပြိုင်ပွဲ များ စည်ကားသိုက်မြိုက်စွာနှင့် အောင်မြင်စွာ ကျင်းပနိုင်ရေး အထောက်အကူပြု ဆပ်ကော်မတီ များမှ မိမိတို့ကဏ္ဍအလိုက် ဆောင် ရွက်မည့်လုပ်ငန်း အစီအမံများနှင့် လုပ်ငန်းဆိုင်ရာ လိုအပ်ချက်များ၊ အကြံပြုချက်များကို ဆွေးနွေးတင်ပြ ကြပြီးနောက် တက်ရောက်သူများက အထွေထွေကိစ္စရပ်များနှင့် ပတ်သက် ၍ ညှိနှိုင်းဆွေးနွေးကြသည်။

(ပြည်နယ် ပြန်/ဆက် )

စားသုံးသူအကာအကွယ်ပေးရေးဆိုင်ရာများ ဆောင်ရွက်

လက်ဝဲတန်း စက်တင်ဘာ ၁၇

ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး သာယာဝတီ ခရိုင် လက်ဝဲတန်းမြို့နယ်၌ ဒေသခံ ပြည်သူများ ကျန်းမာရေးနှင့်ညီညွတ် သည့် စားသုံးကုန်ပစ္စည်းများဝယ်ယူ စားသုံးနိုင်ရေးကို ရည်ရွယ်လျက် မြို့မစုစားရုံစုစုစုစုများ၌ ရောင်းချ သည့် ကုန်ပစ္စည်းများအား ကြည့်ရှု ခြင်း၊ ဆိုင်ရှင်များကိုအသိပညာပေး ခြင်းကို စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက်က တာဝန်ရှိသူများ ကွင်းဆင်းဆောင်ရွက် ခဲ့သည်။

မြို့မစုစားရုံပင်သာယာစုစုစုစုများ၌ ရောင်းချနေသည့် မုန့်မျိုးစုံ၊ ခရော်သနံ၊ ယိုစုံ၊ ငရုတ်ဆီစသည့် စားသောက်

ကုန် ပစ္စည်းများတွင် ကျန်းမာရေးနှင့် ညီညွတ်မှု ရှိ/မရှိစသည့် ကိစ္စရပ်များ ကို စီးပွားရေးနှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ် ရေး ဝန်ကြီးဌာန ကူးသန်းရောင်း ဝယ်ရေးနှင့် စားသုံးသူရေးရာဦးစီးဌာန စားသုံးသူရေးရာမှ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးခင်ဇော်၊ ပဲခူးတိုင်းဒေသကြီး စားသုံးသူရေးရာဌာန တိုင်းဦးစီးမှူး ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးတင်အေး၊ စားသုံးသူရေးရာဌာန ပဲခူးအနောက် တာဝန်ခံ ဦးစီးအရာရှိ ဦးစိုးငြိမ်း၊ ဒုတိယအုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးတင်နွယ်၊ မြို့နယ်ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူး၊ ဖုန်းမြိုင်နှင့် ဌာနဆိုင်ရာများ ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန ဝန်ထမ်းများ၊ ဖွံ့ဖြိုးတိုးတက်ရေး

အထောက်အကူပြု ဥက္ကဋ္ဌနှင့် အဖွဲ့ဝင် များ၊ လူမှုရေးအဖွဲ့ အစည်းများ ပူးပေါင်း၍ ကွင်းဆင်းကြည့်ရှုခဲ့ကြပြီး အထွေထွေအုပ်ချုပ်ရေး ဦးစီးဌာန အစည်းအဝေးခန်းမ၌ စားသုံးသူ အကာအကွယ်ပေးရေး ဆိုင်ရာ ဆွေးနွေးဟောပြောပွဲ ကျင်းပရာ မြို့နယ်အုပ်ချုပ်ရေးမှူး ဦးသီဟက အမှာစကားပြောကြားပြီး စီးပွားရေး နှင့် ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး ဝန်ကြီးဌာန ကူးသန်းရောင်းဝယ်ရေး နှင့် စားသုံးသူရေးရာဌာနမှ တာဝန်ရှိ သူများက အသိပညာပေးဆွေးနွေး ဟောပြောပြီး တက်ရောက်လာသူ လုပ်ငန်းရှင်များက သိလိုသည့်အချက် များအားမေးမြန်းရာ ပြန်လည်ရှင်း လင်းဆွေးနွေး ပြောကြားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။

သန့်ဇော် (iprd)

Table with exchange rates for various banks and currencies. Includes columns for bank names, currency types, and rates. Header: ရွှေ၊ ငွေ၊ စက်သုံးဆီနှင့် အခြေခံတားကုန်ဈေးနှုန်း ၁၇-၉-၂၀၁၄

မြန်မာနိုင်ငံရဲတပ်ဖွဲ့ နေ့အထိမ်းအမှတ် ဂုဏ်ပြုသွေးလှူဒါန်း

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇

နေပြည်တော်ကောင်စီနယ်မြေ ပုဂ္ဂလိကမြို့နယ်ရှိ အငြိမ်းစားခိုင်း

ဝန်ထမ်းဆေးရုံ ခုတင် ၃၀၀၀၀၀ ပြည်ထောင်စုဝန်ကြီးဌာန အောက်တို ဘာ ၁ ရက်တွင် ကျရောက်မည့်



ရွှေရတုပြည့်မြောက် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့နေ့ကို ကြိုဆိုဂုဏ်ပြုသော အားဖြင့် အမှတ်(၁၈)လုံခြုံရေးရဲတပ် ဖွဲ့ခွဲမှ တပ်ဖွဲ့ဝင် ၅၀ တို့သည် စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက်တွင် စုပေါင်း သွေးလှူဒါန်းကြရာ (၁၀)တပ်ဖွဲ့ခွဲမှူး ဒုတိယရဲမှူးကြီး တင်မျိုးထူး ဦးဆောင်သော အရာရှိများက သွေးလှူဒါန်းမှုများကို လိုက်လံကြည့်ရှု အားပေးပြီး သွေးလှူဒါန်းသူများကို ကြိုက်ဥ၊ အချီရည်နှင့် အာဟာရများ ကျွေးမွေးခဲ့ကြောင်းနှင့် သွေးလှူဒါန်း မှုအတွက် ဆေးရုံအုပ်ကြီး ဒေါက်တာ မြတ်ဝဏ္ဏစိုးက ဂုဏ်ပြုမှတ်တမ်းလွှာ ပြန်လည်ပေးအပ်ခဲ့ကြောင်း သိရ သည်။

မင်းမင်းလတ်(ရူပဗေဒ)

လူကုန်ကူးမှုအန္တရာယ် ဝိုင်းဝန်းကာကွယ်

Advertisement for Y.E.S. International English Language Centre. Includes text: Since 1994, Y.E.S. International English Language Centre, and lists various English courses like Basic Spoken English, Intermediate English, etc.

Advertisement for Customer များအတွက် သတင်းကောင်း. Text: ယဉ်သူထိုက်ပိုးထည်(မန္တလေး)၏ ရန်ကုန် Customer များအတွက် သတင်းကောင်း. MFDG (မြန်မာဒီဇိုင်းနာများအဖွဲ့)နှင့် MRTV-4 တို့ ဦးစီးကျင်းပသည့် Fashion Show ဖွဲ့ကြီးတွင် ယဉ်သူထိုက်ပိုးထည်(မန္တလေး)မှ (၂)ရက်တိုင်တိုင် လာရောက်ရောင်းချ ပေးမည်ဖြစ်ပါကြောင်း ရန်ကုန် Customer အား သတင်းကောင်းပါးအပ်ပါသည်။

သင့်သွေးဖြင့် အသက်ကယ်ပါ

အမည်ပြောင်း ဦးအောင်အောင်ကျော်၏သား NECမြတ်ပညာ ကိုယ်ပိုင်အထက်တန်းကျောင်း ပထမတန်းတွင် ပညာသင်ကြားနေသော မောင်အာသာဟိန်းအား မောင်အာသာ ထင်ရှားအောင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မောင်အာသာထင်ရှားအောင်

ဟောင်းကြွပျောက် လျှောက်ထားခြင်း

ယဉ်သူထိုက်ပိုးထည် (မန္တလေး) ၏ ဟောင်းကြွပျောက် ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဟောင်းကြွပျောက် ပျောက်ပြယ်ပါကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန၊ ခရိုင်ရုံး(ရန်ကုန်မြောက်ပိုင်း)



Table with movie listings for Junction Square and Junction May Pyl Taw. Columns include movie titles like Swelter, Three Some, and showtimes.

Advertisement for a business or service. Text: သန့်ဇော်နှင့်ရောင်းချပြီးစမှ... and includes contact information like phone numbers and addresses.

နိုင်ငံတကာအစားအစာနှင့် ကြော်ငြာ

မန်ယူတို့ အဝေးကွင်းမှာ နိုင်ပွဲဆက်ဦးမှာလား

ပရိသတ်တွေ ရင်ခုန်စရာပဲ။ အသင်းကြီးတွေဖြစ်တဲ့ ချယ်လ်ဆီးနဲ့ မန်စီးတီး၊ လက်စတာနဲ့ မန်ယူတို့တွေ့ဆုံမှုတွေဟာ ပရိသတ်တွေအတွက် ပွဲကောင်းတွေ အဖြစ် ရင်တမမနဲ့ အားပေးကြရဦးမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

လက်စတာနှင့် မန်ယူ ကျူးပီအာနဲ့ နိုင်ပွဲစတင်ခဲ့လို့ နည်းပြ ဗန်ဟားလ်စ်က သာရာ ရခဲပြီး ပရိသတ်တွေကို မှော်မှန်းနေပါတယ်ဆိုတဲ့ စကားသံရဲ့ နောက်ပိုင်းမှာ မန်ယူရဲ့လှုပ်ရှားမှုတွေ ဟာ တန်းဝင်နိုင်မလား ကြည့်ရမှာပါ။ အာဆင်နယ်လိုအသင်းကို သရေပွဲ ရအောင်ကစားထားတဲ့ လက်စတာရဲ့ အိမ်ကွင်းခြေစွမ်းကို လျှော့တွက် ရင် မန်ယူတို့ရလဒ် ကမောက်ကမ ဖြစ်သွားနိုင်ပါတယ်။ ဒီမာရီယာ၊ ရွန်းနီ၊ ဟာရီရာ၊ မာတာတို့ လူစုံထွက် ရင်တော့ မန်ယူတို့ နိုင်ပွဲဆက်နိုင်ပါ လိမ့်မယ်။

ကစားခဲ့ရာ ရှုံးပွဲတစ်ပွဲ၊ သရေပွဲ တစ်ပွဲနဲ့ နိုင်ပွဲနှစ်ပွဲ ရရှိထားပါတယ်။ မန်စီးတီးဟာ ချယ်လ်ဆီးနဲ့ဆုံတိုင်း အကြိတ်အနယ် နှံ့ခဲ့ရတာချည်းဖြစ်ပြီး ရလဒ်တွေကလည်း တစ်လှည့်စီအနိုင် ရထားတာမို့ ချယ်လ်ဆီးဟာ ဒီပွဲမှာ အမှတ်တရအားပေးပေး အကူအညီပေး ပြီး မန်စီးတီးကွင်းကို ချီတက်လာမှာ ဖြစ်ပါတယ်။ လက်ရှိအနေအထားမှာ နိုင်ပွဲလိုအပ်မှုဖြင့် ပြင်းထန်နေတဲ့ ချယ်လ်ဆီးရဲ့ အားထုတ်မှုအပေါ် ယုံကြည်မှုပေးရမှာ ဖြစ်ပါတယ်။

အကြိတ်ဖြစ်နေပါတယ်။ ဒီလာတို့ အိမ်ကွင်းမှာ အမှတ်ရအောင် ယူဖို့ ရှိနေပေမယ့် အာဆင်နယ်တို့က ကပ် ပြီးနိုင်သွားနိုင်တဲ့ အနေအထားရှိပါ တယ်။

ကျူးပီအာတို့ရဲ့ပွဲက အကြိတ်အနယ် ရှိပါလိမ့်မယ်။ ဒီနှစ်သင်းရဲ့ နောက် ဆုံးတွေ့ဆုံမှု ငါးပွဲမှာ တစ်လှည့်စီ အနိုင်ယူနေကြတာမို့ အပြန် အလှန် ဖိအားပေးကြမှာပါ။ ဒီပွဲက ရုန်းအားညီညီ သရေကိုဦးတည်နေ ပါလိမ့်မယ်။

ချန်ပီယံလိဂ် လီဗာပူးစတင်နိုင်

ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုပွဲများအဖြစ် လီဗာပူးနှင့် လူဒိုဂိုရက်စ်အသင်းတို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစားကြရာ ဂျရတ်၏ လေလွင့်ချိန် ပယ်နယ်တီဂိုးဖြင့် လီဗာပူးတို့ နှစ်ဂိုး-တစ်ဂိုးသွင်းယူကာ အနိုင်ယူခဲ့သည်။ ပွဲချိန် ၈၂ မိနစ်တွင် အိမ်ရှင်လီဗာ ပူးအတွက် မကြာမီက ခေါ်ယူခဲ့သည့် တိုက်စစ်မှူး ဘာလော့တယ်လီက သွင်း ယူပေးသည်။ ယင်းဂိုးသည် ၎င်း၏ ပထမဆုံးသော လီဗာပူးအတွက် သွင်းယူ ပေးခဲ့သည့် ဂိုးဖြစ်သည်။ လူဗားဝင်လာသူ ဒန်နီအဘာလိုက မိနစ် ၉၀တွင် လူဒိုဂိုရက်စ်အတွက် ချေပွဲသွင်းယူခဲ့သည်။ သို့သော်လည်း ဂျရတ်က ပယ်နယ်တီမှတစ်ဆင့် အနိုင်ဂိုးသွင်းယူခဲ့သည်။ လီဗာပူးတို့ ချန်ပီယံလိဂ်နှင့် ဝေးကွာခဲ့သည်မှာ ငါးနှစ်ရှိပြီဖြစ်ရာ ပထမဆုံး သော အနိုင်ရမှုပင်ဖြစ်သည်။



ယူရိုပါလိဂ် အုပ်စုပွဲစဉ်များ

Table with 3 columns: Match details, Score, and Status. Lists various European football matches and their results.

ရိုးရဲမက်ဒရစ်ဂိုးပြတ်နှင့် ချန်ပီယံလိဂ်ဖွင့်

ချန်ပီယံလိဂ်အုပ်စုပွဲအဖြစ် ရိုးရဲမက်ဒရစ်နှင့် ဘောဆယ်တို့ ယှဉ်ပြိုင်ကစား ခဲ့ရာ ရိုးရဲမက်ဒရစ်က ငါးဂိုး-တစ်ဂိုးဖြင့် နိုင်ခဲ့သည်။ လက်ရှိချန်ပီယံ ရိုးရဲ မက်ဒရစ်အတွက် အဖွင့်ဂိုးကို ဂါရက်ဘေးလ်က ပွဲချိန် မိနစ် ၃၀ တွင် သွင်းယူ ခဲ့သည်။ ယင်းဂိုးမတိုင်မီ ဆူချီက ကိုယ့်ဂိုးကိုယ် ပြန်သွင်းမိ၍ ဦးဆောင်ဂိုး ရခဲ့သည်။ စီရိုနယ်ဒိုက ဂါရက်ဘေးလ်၏ ဖြတ်တင်ဘောမှ တတိယဂိုး သွင်းယူခဲ့သည်။ ပွဲချိန် ၃၈ မိနစ်တွင် ဝွန်ဇလက်က ဘောဆယ် အတွက် ချေပွဲသည်။ ရိုးရဲမက်ဒရစ်အတွက် စတုတ္ထဂိုးကို ဂျိုမ်းစ်ရီးရီဂွက်စ်၊ ပဉ္စမဂိုးကို ဘင်ဇီမာတို့က အသီးသီး သွင်းယူခဲ့ကြသည်။ ပြီးခဲ့သော ရာသီက ဗိုလ်လုပွဲ ရောက် အက်သလက်တီကိုက အိုလံပီယာကိုက်စ်ကို သုံးဂိုး-နှစ်ဂိုးဖြင့် ရှုံးနိမ့်ခဲ့ သည်။ အာဆင်နယ်ကလည်း ဒေါ့မှန်ကိုနှစ်ဂိုးပြတ်ဖြင့် ရှုံးထားသည်။

ကုန်အမှတ်တံဆိပ်သတိပေးကြေညာချက်

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ တာမွေမြို့နယ်၊ (က+ဂ) ရပ်ကွက်၊ သမိန်ဗရမ်းလမ်း၊ အမှတ် (၇၅)၊ ၇/စီတွင်နေထိုင်သူ ဦးသန်းဇင်ဦး၊ နိုင်ငံသားအမှတ် ၁၂/မဂတ(နိုင်)၀၉၀၇၉၁ ကိုင်ဆောင်သူသည် အောက်တွင်ဖော်ပြထားသော ကုန်အမှတ်တံဆိပ်များကို မိမိတစ်ဦးတည်းမူပိုင်အဖြစ် တရားဝင်အသုံးပြုရန် ရန်ကုန်မြို့၊ စာချုပ်စာတမ်းမှတ်ပုံတင်ရုံးတွင် မှတ်ပုံတင်သွင်းပြီးဖြစ်ပါသည်။



အထက်ဖော်ပြပါ ကုန်အမှတ်တံဆိပ်နှင့် ဒီဇိုင်းအမျိုးမျိုးဖြင့် ချုပ်လုပ်ထားသော အမျိုးသမီးဝတ်အမျိုးမျိုး၊ အမျိုးသားဝတ်၊ ကလေးဝတ် အမျိုးမျိုး၊ ရုပ်အင်္ကျီအမျိုးမျိုး၊ ကျောင်းဝတ်စုံ၊ အားကစားဝတ်စုံအမျိုးမျိုး၊ စပိုက်ရှပ်၊ တီရှပ်၊ ဆွယ်တာ၊ ကုတ်အင်္ကျီအမျိုးမျိုး၊ ဦးထုပ်၊ ထီး၊ ဂျာကင်၊ မိုးကာ၊ ဂျင်းဘောင်းဘီ၊ ဂျင်းဂျာကင်၊ မဝတ်ဂျင်းဘောင်းဘီ၊ စတိုင်လ်ဘောင်းဘီ၊ ဘောင်းဘီအတို/အရှည်၊ အမျိုးသမီးဝတ်စုံကတ်အမျိုးမျိုး၊ ဝစ္စကုတ်အမျိုးမျိုး၊ အိတ်အမျိုးမျိုး၊ ဖိနပ်၊ အဝတ်အထည်နှင့် ပတ်သက်သောကုန်ပစ္စည်းအမျိုးမျိုးတို့ကို ထုတ်လုပ်ဖြန့်ချိရောင်းချသွားမည် ဖြစ်ပြီး အဆိုပါပစ္စည်းများ ထည့်သွင်းအသုံးပြုသော လက်ဆွဲအိတ်အမျိုးမျိုး၊ ပလပ်စတစ်အိတ်အမျိုးမျိုး၊ စက္ကူဘူးအမျိုးမျိုး၊ စက္ကူကဒီအမျိုးမျိုး၊ စက္ကူအိတ်အမျိုးမျိုး၊ စက္ကူပတ်အမျိုးမျိုး၊ အသားတံဆိပ်အမျိုးမျိုးတို့အပေါ်တွင် ဖိနှိပ်၍ ကပ်နှိပ်၍ ရန်ကုန်မြို့နှင့်တကွ ပြည်ထောင်စု သမ္မတမြန်မာနိုင်ငံအနှံ့အပြားတွင် လက်လီလက်ကား ထုတ်လုပ်ဖြန့်ချိရောင်းချသွားမည်ဖြစ်ပါသည်။

Advertisement for Golden Star Travels & Tours, listing services like visa applications and travel packages with contact information.

Advertisement for FREDA, a company providing services related to trademarks and legal matters, with contact details.

Advertisement for a trademark lawyer, offering legal services for trademark registration and protection, with contact information.

ကြော်ငြာ



MPT ဟာ ပြည်သူလူထုတစ်ရပ်လုံးအတွက် အကောင်းဆုံးဝန်ဆောင်မှုများကို တစ်နိုင်ငံလုံးသို့ ဖြန့်ကြက်ဖြည့်ဆည်းပေးနိုင်ပါတယ်။

[www.mpt.com.mm](http://www.mpt.com.mm) | <https://www.facebook.com/mptofficialpage>

























ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက သူရဦးရွှေမန်း လာအိုနိုင်ငံသမ္မတနှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်

နေပြည်တော် စက်တင်ဘာ ၁၇
ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက် ၁၀ နာရီတွင် လာအိုနိုင်ငံ ဗီယက်ကျန်းမြို့ရှိ Donchan Palace Hotel

Matters အစည်းအဝေးများသို့ အာဆီယံ ၁၀ နိုင်ငံမှ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ်များ၏ ပါဝင်ဆွေးနွေးမှုများကို ကြည့်ရှုလေ့လာသည်။

တက်ရောက်ခဲ့

ယင်းနောက် ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်းသည် ဒေသစံတော်ချိန် နံနက် ၁၁ နာရီတွင် သမ္မတနန်းတော်၌ လာအိုဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံ သမ္မတ H.E. Mr. Choummaly SAYASONE ၏ အာဆီယံလွှတ်တော် ဥက္ကဋ္ဌများ၊ လွှတ်တော်ကိုယ်စားလှယ် အဖွဲ့ခေါင်းဆောင်များနှင့် လေ့လာသူနိုင်ငံများမှ ကိုယ်စားလှယ်များအား တွေ့ဆုံသည့် အခမ်းအနားသို့ တက်ရောက်ခဲ့ကြောင်း သတင်းရရှိသည်။

ပြည်ထောင်စုလွှတ်တော်နာယက ပြည်သူ့လွှတ်တော်ဥက္ကဋ္ဌ သူရဦးရွှေမန်း လာအိုဒီမိုကရက်တစ်သမ္မတနိုင်ငံသမ္မတ H.E. Mr. Choummaly SAYASONE နှင့် ရင်းရင်းနှီးနှီးနှုတ်ဆက်စဉ် (သတင်းစဉ်)

(သတင်းစဉ်)

မာစတာစပိစ်ပိန်စက်ရုံဝန်ထမ်းများရပိုင်ခွင့် အောက်တိုဘာ ၉ ရက် လေလံပွဲအပြီး ပေးအပ်နိုင်ရန်ကြိုးပမ်းနေ

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၇
ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး လှိုင်သာယာမြို့နယ် စက်မှုဇုန်(၃)ရှိ ဒီပဲယင်းဝန်ထောက် ဦးမြလမ်းမှ မာစတာစပိစ်ပိန်စက်ရုံ၌ စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် ည ၁၀ နာရီခွဲ စက်ရုံအလုပ်သမားများ စက်ရုံတွင်းသို့ ကျော်တက်ဝင်ရောက်ခဲ့ပြီး လာရောက်ဖျက်ပြုသည့် အလုပ်သမားအပေါ် အတိုင်းနှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန၊ အလုပ်ရုံနှင့် အလုပ်သမားဥပဒေစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနမှ ညွှန်ကြားရေး

မှူးချုပ်နှင့် တာဝန်ရှိသူများအား ပြန်ခွင့်မပေးဘဲ ခေါ်ထားမှုကြောင့် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲမှူးကြီးချစ်ဦးဦးစီးသည့် မြန်မာနိုင်ငံ ရဲတပ်ဖွဲ့မှ တာဝန်ရှိသူများက ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်နှင့်တာဝန်ရှိသူများအား ပြန်လည်ခေါ်ထုတ်ရာ အဆိုပါဖြစ်စဉ်အတွင်း ရဲတပ်ဖွဲ့ဝင်များနှင့် စက်ရုံဝန်ထမ်းအချို့ ထိခိုက်ဒဏ်ရာရမှု အနည်းငယ်ဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ အဆိုပါဖြစ်စဉ်နှင့် ပတ်သက်၍ ရန်ကုန်မြို့ရှိ အလုပ်ရုံနှင့်အလုပ်သမား

ဥပဒေစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာနရှိ အစည်းအဝေးခန်းမ၌ စာနယ်ဇင်းရှင်းလင်းပွဲတစ်ရပ် ယနေ့ကျင်းပသည်။ အဆိုပါရှင်းလင်းပွဲသို့ အလုပ်သမားအလုပ်အကိုင်နှင့် လူမှုဖူလုံရေးဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယဝန်ကြီး ဦးထင်အောင်၊ ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်၊ ခေတ္တရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး ရဲတပ်ဖွဲ့မှူး ရဲမှူးကြီး ချစ်ဦးနှင့် အလုပ်ရုံနှင့် အလုပ်သမားစစ်ဆေးရေးဦးစီးဌာန ညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ်

ဦးဝင်းရှိန် အပါအဝင် တာဝန်ရှိသူများ၊ မိဒီယာများနှင့် အလုပ်သမားကိုယ်စားလှယ်များ တက်ရောက်ကြသည်။ “အလုပ်သမားတွေ အတွက် အကောင်းဆုံး လုပ်ဆောင်ပေးနေတာပါ။ မနေ့က ဖြစ်ပွားတဲ့ ဖြစ်ရပ်က အတော်ကို စိတ်မကောင်းစရာကောင်းပါတယ်။ ကလေးတွေကို ကိုယ်ချင်းစာပေးမယ့် ဥပဒေဆိုတာ ချိုးဖောက်လို့ မရပါဘူး။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့ လက်ရှိမှာ အရေးယူမှုတွေ လုပ်ဖို့

သတင်း- ခင်ရတနာ

တော်ပုံ-တင်ဦး(မြန်မာ့အလင်း)
အစီအစဉ် မရှိသေးပါဘူး။ ဒါပေမယ့် တရားဥပဒေကို လေးစားမှုမရှိ ရင်တော့ ရေရှည်မှာ မကောင်းတဲ့ ဆိုးကျိုးတွေ သူတို့ခံစားရနိုင်ပါတယ်။ ကျွန်တော်တို့အနေနဲ့က နိုင်ငံတကာက ရင်းနှီးမြှုပ်နှံသူတွေကို အလုပ်သမားဆိုင်ရာတွေ ဆောင်ရွက်ရာမှာ အခက်အခဲတွေ ရှိနေပါသေးတယ်။

(သတင်းစဉ်)

အကြိုဆီးဂိမ်းလေ့ပြင်ပွဲ ဝင်ရောက်ယှဉ်ပြိုင်လေ့ကျင့်

ရန်ကုန် စက်တင်ဘာ ၁၇
မျိုးဆက်သစ် အားကစားသမားများ စဉ်ဆက်မပြတ်ထွက်ပေါ်ရေးနှင့် အာရှ၊ အရှေ့တောင်အာရှအားကစားပြိုင်ပွဲများတွင်အနိုင်ရရှိ၍ အားကစားဖြင့် နိုင်ငံ့ဂုဏ်မြှင့်တင်ရေးများကို အရှိန်အဟုန်ဖြင့် ဆောင်ရွက်လျက်ရှိရာ အားကစားဝန်ကြီးဌာန ဒုတိယညွှန်ကြားရေးမှူးချုပ် ဦးကျော်ဦး၊ အားကစားနှင့် ကာယပညာသိပ္ပံ(ရန်ကုန်) ကျောင်းအုပ်ကြီး မြန်မာနိုင်ငံ လေ့လှော်အသင်းအားကစားနည်းအုပ်ချုပ်ရေးတာဝန်ခံ ညွှန်ကြားရေးမှူး ဦးစိုးအောင်နှင့် ဒုတိယကျောင်းအုပ်ကြီးတို့သည် စက်တင်ဘာ ၁၆ ရက် နံနက်က အင်းလျားကန်ရှိ စာမျက်နှာ ၉ ကော်လံ ၇ \*

မိုးသည်းထန်စွာရွာသွန်း၍ မြစ်ရေလျှံ မြိတ်-ထားဝယ်ကားလမ်း ရေကျော်

ပလောက် စက်တင်ဘာ ၁၇
တနင်္သာရီတိုင်းဒေသကြီး ပလောက်မြို့နယ် ပြည်ခြားကျေးရွာတွင် စက်တင်ဘာ ၁၇ ရက် နံနက် ၇ နာရီ ၄၅ မိနစ်တွင် မြိတ်-ထားဝယ် ကားလမ်းမ မိုင်တိုင်အမှတ် (၇၉/၇) မှ (၈၀/၁) အကြား လမ်းမပေါ် ရေသုံးပေခန့် ကျော်လွန်မြင့်တက်လာမှုကြောင့် ရေကြီးရေကျော်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ရာ မြိတ်-ထားဝယ် ခရီးသွားမော်တော်ယာဉ်များ ခေတ္တရပ်တန့်မှုဖြစ်ပွားခဲ့ကြောင်း သိရသည်။ (ယာပုံ) အဆိုပါ ရေကြီးရေကျော်မှုကြောင့် လူနေအိမ်များ ပျက်စီးမှုမရှိဘဲ အိမ်ခြေ ၁၂၀ ခန့် ရေဝင်ရောက်မှုဖြစ်ပေါ်လာသဖြင့် အိမ်ထောင်စု ၅၀ ခန့်သည် ခရစ်ယာန်ဘုရားရှိခိုးကျောင်းခန်းမ၌လည်းကောင်း၊ အိမ်ထောင်စု ၃၀ ခန့်သည် သင်းအုပ်ဆရာ နေအိမ်တွင်လည်းကောင်း၊ အိမ်ထောင်စု ၄၀ ခန့်သည် ကျေးရွာရှိ ဆွေမျိုးများနေအိမ်၌လည်းကောင်း အသီးသီးပြောင်းရွှေ့နေထိုင်လျက်ရှိကြသည်။ စာမျက်နှာ ၈ ကော်လံ ၁ \*



Advertisement for Aungmye Buddhist relief products with images of bottles and text.

နေပြည်တော်-စာတည်းဖုန်း: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၆၇-၃၆၁၄၅၊ မက်စ် ၀၆၇-၃၆၁၄၆၊ ရန်ကုန်ရုံးဖုန်း-အမှတ်(၅၃)၊ နတ်မောက်လမ်း-ဗွယ်(၁)၊ ရိုင်းခုံ(၂)ရပ်ကွက်၊ ဗဟန်းမြို့နယ်၊ ရန်ကုန်မြို့၊ စတင်ထုတ်ဝေသောအမှတ်-၄၀၊ စာတည်းအဖွဲ့: ၀၁-၅၄၄၃၅၊ မိုက်နက် ၀၁-၅၄၄၃၅၊ ဖိနှိပ်ရေး: ၀၁-၅၄၄၃၅၊ ပြန့်နှံ့ရေး: ၀၁-၅၄၄၃၅၊ ကြော်ငြာ: ၀၁-၅၄၄၃၅၊ မိုက်နက် ၀၁-၅၄၄၃၅၊ စီမံ: ၀၁-၅၄၄၃၅၊ မိုက်နက် ၀၁-၅၄၄၃၅၊ မိုက်နက် ၀၁-၅၄၄၃၅







ကြေငြာချက်

ကျန်းမာရေးဝန်ကြီးဌာန ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန

ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာန အိတ်ဖွင့်တင်ဒါခေါ်ယူခြင်း
၁။ ဧရာဝတီတိုင်းဒေသကြီး ကျန်းမာရေးဦးစီးဌာနလက်အောက်ရှိ ဖြန့်ဖြူးမှုဌာန...

စက်မှုဝန်ကြီးဌာန အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်း

၁။ စက်မှုဝန်ကြီးဌာန၊ အမှတ်(၁)အကြီးစားစက်မှုလုပ်ငန်းမှ အောက်ဖော်ပြပါ ပစ္စည်းအား CIF (Yangon) နိုင်ငံခြားငွေ (USD) ဖြင့် ဝယ်ယူလိုပါသည်။
စဉ် ပစ္စည်းအမျိုးအမည် အရေအတွက် (က) သံရည်ကျိုအလုပ်ရုံသုံး Item (၉)မျိုး Chemical များ

ပြည်ထောင်စုသမ္မတမြန်မာနိုင်ငံတော်အစိုးရ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြုပွဲဗဟိုကော်မတီ

၁။ သတ္တုတွင်းဝန်ကြီးဌာန၏ကြီးကြပ်မှုဖြင့် မြန်မာ့ကျောက်မျက်ရတနာပြုပွဲ ဗဟိုကော်မတီသည် ကျောက်မျက်ရိုင်းများနှင့် ကျောက်စိမ်းအသားကျောက်များ မြန်မာ့ကျွေးမြေဖြင့် ရောင်းချပွဲကို နေပြည်တော်၊ မဏိရတနာကျောက်စိမ်းခန်းမတွင် ၂၀၁၄ခုနှစ် အောက်တိုဘာ ၁၄ရက်မှ ၁၈ရက်အထိ ကျင်းပပြုလုပ်မည်ဖြစ်ပါသည်။
၂။ ရောင်းချပွဲတွင်တင်ပြရောင်းချမည့် ကျောက်မျက်ရတနာများ စစ်ဆေးလက်ခံခြင်း၊ အခြေခံရောင်းချပွဲနှင့်ဆိုင်သည့်စာချုပ်ချုပ်ဆိုခြင်း၊ ဝယ်ယူခြင်းနှင့်ပစ္စည်းစစ်ဆေးခြင်းများကို ၂၀၁၄ခုနှစ် စက်တင်ဘာ ၂၃ရက်မှ အောက်တိုဘာ ၇ရက်အထိ သက်ဆိုင်ရာလုပ်ငန်းရှင်များနှင့် ညှိနှိုင်းဆောင်ရွက်ပေးမည်ဖြစ်ပါသည်။

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ယာဉ်အမှတ် ၁၈/၆၅၄ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးလင်း ၇/၀၄(၆)၁၁၅၄၂၀၀ (ကမ-၂)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ငူ)

ကြေငြာချက်

Dawei Beauty Travel & Tours Co., Ltd. Tour Office: No.136/ C-1, Anawrahta Road, 10th - Quarter, Botataung Township, Yangon. Ph: 01 254326, 01 398683, 01 239401, 09 254022272, 09 255723554

Table with 4 columns showing tour packages and dates. Includes packages like 4 Oct / 2 Nov, 7 Oct / 5 Nov, 7 Oct / 8 Nov, 7 Oct / 1 Nov.

မိတ်ကြားလွှာ ကလေးထွေးပြုပွဲများဖြင့်ထောင်ရေးဆိုင်ရာ အသိပညာပေးဟောပြောဆွေးနွေးပွဲ

Advertisement for a parenting seminar. Includes a photo of a woman and text about parenting skills and a certificate of attendance. Date: 21.9.2014 (Sunday) Time: 1:00 - 5:00 PM.

ရောင်းမည် မုံရွာမြို့၊ ထန်းတောရပ်ကွက်၊ နန္ဒဝန် (ကျွန်းဆွယ်) သီရိမင်္ဂလာလမ်း၊ အကွက် (၈) ဈေးနှုန်း - ကျပ်သိန်း ၅၀၀ (ညှိနှိုင်း) ဖုန်း-၀၉-၄၂၁၀၉၄၈၄၉၊ ၀၉-၂၅၅၇၉၇၅၁

ရောင်းမည် ကျောက်စိမ်းလက်ကောက် ဖောက်ဆဲ-ဆဲရေ (၃၂၀၀၀) ကီလို(၃၄၀၀)၊ ပုတီး၊ လွှာချပ် (၂"×၂") ကျောက်စိမ်းပါကေးချပ်ရေ (၉၆၀၀၀)ထုတ်နိုင်ပါသည်။ ဖုန်း-၀၉-၃၃၃၅၂၅၁၊ ၀၉-၃၀၀၀၆၇၄၀

SEVEN ၆ မြေကွက်ရောင်းဝယ်ရေး ဒဂုံဆိပ်ကမ်း၊ အရှေ့ပိုင်း၊ တောင်ပိုင်းရှိ မြေကွက်များ ရောင်းလို ဝယ်လိုပါသလား? SEVEN စံနဲ့ ဆက်သွယ်လိုက်ပါ။ အိမ်အရာက ငွေပေးချေပါ။ \* ပွဲခလုံးဝမယူပါ \* ဖုန်း-၀၁-၂၅၀၇၄၈ ၀၉-၃၃၃၃၃၇၄ ၀၉-၃၃၉၈၉၅၈

လူပျောက်ကြော်ငြာ (၆)ရက် ၂၀၁၄ခုနှစ် သြဂုတ် ၃၀ရက် မော်ပြပါဓာတ်ပုံနှင့် မတွေ့အိမ်၊ အရပ်ငါးပေခန့်၊ အသားဖြူ၊ မျက်လုံးဝိုင်းစက်၊ ကိုယ်လုံးသွယ်၊ အသက်(၃၁)နှစ်သည် ၁၈-၈-၂၀၁၄ရက်တွင် လားရှိုးမြို့၊ ရပ်ကွက် (၁၂)နေအိမ်မှ ရုတ်တရက်ထွက်ခွာပျောက်ဆုံးသွားပါသည်။

ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြားပျောက်လျှောက်ထားခြင်း ယာဉ် အမှတ် 6F/8421 ၏ ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျောက်ဆုံး၍ ထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ယခင်ဖောင်းကြွန်ပါတ်ပြား ပျက်ပြယ်ကြောင်း အများသိစေရန် ကြေညာအပ်ပါသည်။ ကညန(ရွာသာကြီး)

The YANGON DIRECTORY ရန်ကုန်လမ်းညွှန်

စက်တင်ဘာလအတွက် ဒုတိယအပတ်စဉ်ထူးရှင်

Lucky Draw information. Includes dates (Sept 16-17), phone numbers (120431, 028360, 014939, 001673, 083252), and website www.yangon-directory.com. Also mentions Spina Furniture and Hot Line 01-8619277.

Register လုပ်ရန်နှင့် သုတေသနထုတ်ယူရန် ကျင့်မှတ်အထောက်အထား (ဖီ)၊ စက်ရုံလမ်းနှင့် မညားလမ်းဆုံလမ်းမဆုံ၊ မင်္ဂလာဈေးရပ်၊ မင်္ဂလာတောင်ညွှန်မြို့နယ်၊ ရန်ကုန်၊ Ph: 01-9000712, 9000713

ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည် ယာဉ်အမှတ် ၁၈/၆၅၄ ယာဉ်လက်ဝယ်ရှိသူ ဦးစိုးလင်း ၇/၀၄(၆)၁၁၅၄၂၀၀ (ကမ-၂)ပျောက်ဆုံး၍ မိတ္တူထုတ်ပေးရန် လျှောက်ထားလာပါသဖြင့် ကန့်ကွက်လိုသူများ ကြော်ငြာသည့်ရက်မှ ၁၅ ရက်အတွင်း လာရောက်ကန့်ကွက်နိုင်ပါသည်။ ကညနန၊ ခရိုင်ရုံး(တောင်ငူ)

အမည်ပြောင်း ဦးမြင့် အေး၏အသား ရန် ကုန် မြို့၊ အလက(၁)ဒဂုံ၊ Grade-9(A)မှ မောင်အောင်ဆက်ပိုင်အား မောင်အောင်ဟု ပြောင်းလဲခေါ်ပါရန်။ မောင်အောင်ဆက်ပိုင်(ခ)မောင်အောင်

## ရခိုင်ပြည်နယ်ခမ္ဘာ့ရုံ ဂေါပကအဖွဲ့(ရန်ကုန်)မှ ခမ္ဘာ့ကထိကဆရာတော် ဘဒ္ဒန္တပရမ အရှင်သူမြတ်အား ဆုတောင်းအနုမောဒနာ ဂုဏ်ပြုလွှာ

ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီး၊ မြောက်ဥက္ကလာပမြို့နယ်၊ (၄)ရပ်ကွက်၊ မနောသုခကျောင်းတိုက်၊ မိုးကုတ်အဖွဲ့ခွဲ(၁၂၅) ဦးစီးပဓာန နာယကအဖွဲ့ချုပ်၊ ခမ္ဘာ့ကထိကဆရာတော်ဘဒ္ဒန္တပရမအရှင်သူမြတ်၏ သက်တော်(၇၅)နှစ်၊ သိက္ခာတော်(၅၄)ဝါ ဝိဇာတဗွေနေ့ မင်္ဂလာအထိမ်းအမှတ်အလှူတော်ငွေကျပ် သိန်း ၁၀၀ (ကျပ်သိန်းတစ်ရာ) ကို ရခိုင်ပြည်နယ်ခမ္ဘာ့ရုံ(ရန်ကုန်)ဘက်စုံပြုပြင်မွမ်းမံရေးအတွက် ရန်ကုန်တိုင်းဒေသကြီးအစိုးရအဖွဲ့ ရခိုင်တိုင်းရင်းသားရေးရာဝန်ကြီး ဦးဇော်အေးမောင်၊ ရခိုင်ပြည်နယ်ခမ္ဘာ့ရုံဂေါပကအဖွဲ့ဥက္ကဋ္ဌ အဂ္ဂမဟာသီရိသုဓမ္မမဏိဇောတဓရ ဒေါက်တာဦးကျော်မင်းနှင့်ဂေါပကအဖွဲ့ဝင်များထံသို့ ၁၃-၉-၂၀၁၄ရက်(စနေနေ့)တွင် အခမ်းအနားဖြင့်လှူဒါန်းခဲ့ပါသည်။ လှူဒါန်းမှုအား မှတ်တမ်းတင်ဂုဏ်ပြုအပ်ပြီး ဆရာတော်ကြီးသက်တော်ရာကျော်ရှည်၍ အမျိုးဘာသာ၊ သာသနာအား ဆတက်များစွာ သယ်ပိုးထမ်းရွက်နိုင်ပါစေကြောင်း ဆုတောင်းအနုမောဒနာ သာဓုခေါ်ဆိုအပ်ပါသည်။

ရခိုင်ပြည်နယ်ခမ္ဘာ့ရုံထိန်းသိမ်းစောင့်ရှောက်ရေးဂေါပကအဖွဲ့(ရန်ကုန်)  
ဖုန်း-၀၁-၃၇၅၇၂၈

<b>LASHIO EXPO 2014</b>	(လားရှိုးမြို့)	၂၄-၉-၁၄ မှ ၂၈-၉-၁၄
<b>MANDALAY INT'L EXPO</b>	(မန္တလေးမြို့)	၃-၁၀-၁၄ မှ ၆-၁၀-၁၄
<b>ENTERPRISE INDIA SHOW</b>	(မန္တလေးမြို့)	၉-၁၀-၁၄ မှ ၁၂-၁၀-၁၄
<b>TRADE FAIR &amp; CAR SHOW</b>	(ပုသိမ်မြို့)	၂၂-၁၁-၁၄ မှ ၂၆-၁၁-၁၄

မြေခန်းစုံစမ်းရန် SMART BUSINESS GROUP Ph:01-656875,667473,09-73014777,09-5099079

✓ တိုင်းရင်းသားရေးရာအဖွဲ့ကဏ္ဍရှိ အဖွဲ့ဝင်များ (၂၀၁၁) ခုတစ်နှစ်အတွက်

✓ နိုင်ငံတော်က ခေါင်းဆောင်မှု ရှိမည်ကြောင်းပြုရာ (၂၀၁၁) ခု နှင့် Certificate ရ

✓ ကမ္ဘာ့ဘဏ်အဖွဲ့က ခေါင်းဆောင်မှု ရှိမည်ကြောင်းပြုရာ (USA, 2012) နှင့် Certificate ရ

✓ ကမ္ဘာ့ဘဏ်အဖွဲ့က ခေါင်းဆောင်မှု ရှိမည်ကြောင်းပြုရာ (ပြင်သစ်-၂၀၁၃) နှင့် Certificate ရ

**ဖျံ-၅-ကောင် သွေးချို-သီးချိုကျဆေးနှင့် သွေးတိုးကျဆေးကို**

ရန်ကုန်မြို့နှင့်မန္တလေးမြို့ရှိ မြန်မာအထိမ်းအမှတ်အလှူတော်အဖွဲ့များမှတစ်ဆင့် တစ်ပြည်လုံးသို့ဖြန့်ချိလက်ခံပြီး ရရှိသူများကို အထူးကျေးဇူးတင်စွာ ဆက်စောင့်စောင့်ပါမည်။

ဆေးကုစီမံရေးဆရာ (ပီအယ်ပီ) Ph.D (Alternative Medicines)

ဖျံ-၅-ကောင် ဖိုင်ရပ်စ်ဆေးဆေး - ၁၂၅ x ၄၂ ငယ်၊ နိုင်ငံတော်ဖြန့်ဖြူးမှု ရန်ကုန်မြို့ ခန်း - ၀၀ ဂုဏ်ထူး ၀၅ ၄၂၀၀၇၀၆၃

<b>FAME</b>	<b>Biogurt®</b>	ISO 9001 : 2008 ISO 14001 : 2004 OHSAS 18001 : 2007 GMP Certified Organic Certified
TMR 011503 (0915) / / ၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာရေး/စီမံကိန်း	<b>Probiotic supplement</b> ဒိန်ချဉ်သေး	
<b>FAME</b>	<b>Immugin®</b>	ISO 9001 : 2008 ISO 14001 : 2004 OHSAS 18001 : 2007 GMP Certified Organic Certified
TMR 005824 (1016) / / ၂၀၁၂ ဘဏ္ဍာရေး/စီမံကိန်း	<b>Natural adaptogen</b> ကျွတ်ဆင်းသေး	

### DOUBLE DIPLOMA AND DEGREE (Two In One Program)

ကွန်ပျူတာ ဒီပလိုမာနှင့် (သီဒီဂီ နှင့် လက်တွေ့ကျွမ်းကျင်မှု) တစ်ပြိုင်တည်းရရှိပြီး  
ကွန်ပျူတာသိပ္ပံဘွဲ့ကိုပါ တက်ရောက်နိုင်မည့်အထူးအစီအစဉ်

**MCC Training Institute**

Level-4  
**Diploma in Computing (NCC) (or)**  
**BTEC Higher National Certificate (HNC)**  
Microsoft Certified Solutions Associate (MCSA)

Level-5  
**Diploma in Computing (NCC)**  
**BTEC Higher National Diploma (HND)**  
Microsoft Certified Solutions Developer (MCSD)

**B.Sc (Hons;) Business IT**  
**University of Greenwich (UK)**  
Microsoft Certified Solutions Expert (MCSE)

**Job Experience**  
MCC - International Software Development Center (ISDC)

**International Job Market**

**Open House**

Date : 20 September 2014  
Time : 1:00 - 4:00 pm  
Venue : Junction Square Complex, Building (8)  
1<sup>st</sup> Floor, Kamayut T/S.

Yangon Campus Ph - 01-245762, 249152, 395512

Mandalay Campus Ph - 09-91034062, 09-402671562, 02-77930

Nay Pyi Taw Campus Ph - 09-31354842, 09-254148940.

Yatanarpon Campus Ph - 02-5178112, 02-5178113, 02-5178132, 09-43104966

(မြန်မာနိုင်ငံအနယ်နယ်အရပ်ရပ်မှကျောင်းသား၊ ကျောင်းသူများအတွက် Hostel များစီစဉ်ထားရှိပါသည်။)

**Hot Line - 246634, 2304156**

Opening Date  
**29 Sept 2014**